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دریافت وجه برای ثبت نام دانش آموزان، چالش هر ساله والدین اصفهانی  

اجباری نیست ولی اجباره!
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اصفهان در انتظار احیای 
زاینده رود و فاز دوم آبرسانی 

برای رفع بحران آب شرب

شاید فرجی شود
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فعالیت غیرمجاز اتباع افغانستانی در تیران 
قابل اغماض نیست

 اتباع برای اربعین دفترچه خادم را از 
دفاتر  رسمی دریافت کنند

بی صدا می سوزند!
گرمازدگی حیوانات باغ وحش صُفه در تابستان سوزان اصفهان

حوزه راه و شهرسازی از 
اولویت های شهرستان 

سمیرم است

اصفهان به خط ریلی 
در شرق نیاز دارد

کاهش نرخ 
بیکاری نیازمند 

مهارت آموزی است
ایمن سازی 40 کیلومتر از آزادراه کاشان-نطنز-

اصفهان با اولویت نقاط پرحادثه
7 53

8

5

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

شنبه  ۲0 مرداد ۱40۳
۵ صفر ۱44۶

۱0 آگوست  ۲0۲4
شماره 4۱۵0

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵000 تومان

مناقصه عمومی یك مرحله ای

آگهی مزایده عمومی 

احمد عیدی نجف آبادی- سرپرست شهرداری نجف آباد

محمد شبانی- شهردار بهارستان

فراخوان آگهی تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات مستمر جمع آوری، حمل و 

دفن زباله، نظافت و رفت و روب معابر شهرداری منطقه یك نجف آباد

شهرداری نجف آباد در نظر دارد فراخوان آگهی تجدید مناقصه )نوبت دوم( عملیات مستمر جمع آوری، حمل و دفن زباله، نظافت و رفت و روب معابر شهرداری منطقه 
یك نجف آباد به شماره سیستمی ۲00۳090۲8۶0000۲۵ را از طریق سامانه تداركات الكترونیكی دولت برگزار نماید.

 كلیه مراحل برگــزاری فراخوان از دریافت و تحویل اســناد فراخوان تا بازگشــایی پاكت ها از طریق درگاه ســامانه تداركات الكترونیكی دولت )ســتاد( به آدرس
 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.

متقاضیان شركت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الكترونیكی )به صورت برخط( برای كلیه صاحبان امضای 
مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

مواعد زمانی:
- تاریخ انتشار فراخوان: نوبت اول چاپ روز پنجشنبه مورخ ۱۱/ 0۵/ ۱40۳و نوبت دوم چاپ روز شنبه مورخ ۱40۳/0۵/۲0

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: تا ساعت ۱9 روز شنبه مورخ ۱40۳/0۵/۲0
- مهلت ارسال پیشنهادات: تا ساعت ۱۵ / ۱۳ روز چهارشنبه مورخ ۳۱ /0۵ /۱40۳

- زمان بازگشایی پاكت ها: ساعت ۳0 / ۱۳ روز چهار شنبه مورخ ۳۱/ 0۵/ ۱40۳
نوع و مبلغ تضمین شركت در فرایند ارجاع كار: شركت كنندگان باید مبلغ 000 / 000 / 4۵9 / ۲۲ ریال را به صورت وجـــه نقـد به حساب سپرده شماره ۲ / 9۱07470 / ۱0 
یا شماره شبا IR0۵070000۱000۲۲9۱0747000۲ شهرداری نزد بانك رسالت واریز و یا معادل آن ضمانتنامه معتبر بانكی با اعتبار حداقل ۳ ماهه از زمان آگهی مناقصه 
بعنوان ضمانت شركت در مناقصه تهیه و بارگذاری نمایند و سپس اصل ضمانتنامه و یا تاییدیه وصول مبلغ سپرده را قبل از بازگشایی پیشنهادات به واحد امورقراردادهای 

شهرداری مركزی نجف آباد ارسال نمایند.
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: نجف آباد خیابان امام خمینی)ره(، شهرداری مركزی كدپستی ۱4۶۶۱-8۵۱4۶ تلفن 0۳۱-4۲۶4004۱-۳

مشخصات شهرداری: شناسه ملی: ۱4000۲77۳78 كد اقتصادی: 4۱۱44۳7۱7۳۱۶ شماره ثبت: 0900۵44

شهرداری بهارستان درنظردارد با استناد به مجوز شماره ۲0/۱/۱۲88۵ مورخ ۱40۳/0۲/۱۶ استاندار محترم اصفهان نسبت به برگزاری مزایده عمومی با شرح شرایط زیر 

اقدام نماید:

میزان سپرده شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه اجاره ماهیانه موضوع مورد مزایده

واگذاری اجاره یکســاله محوطه چهارشــنبه بازار 
9۱0/000/000۵4۶/000/000 شهربهارستان

۱- متقاضیان واجد شرایط می توانند از تاریخ چاپ آگهی تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ ۱40۳/0۵/۲7 جهت دریافت اسناد مزایده به سامانه تدارکات الکترونیک 

دولت )ستاد( مراجعه نمایند.

۲- آخرین مهلت بارگذاری اسناد و ارسال پیشنهادات در سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( روز سه شنبه مورخ ۱40۳/0۶/0۶ می باشد.

۳- زمان بازگشایی پیشنهادات از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( روز چهارشــنبه مورخ ۱40۳/0۶/07 راس ساعت ۱۳ در محل شهرداری بهارستان 

صورت می پذیرد.

4- شهرداری درردیا قبول پیشنهادات رسیده مختار است.

۵- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه درج گردیده است.

چاپ دوم

م الف: ۱76۱558

م الف: ۱76۱674 

سازمان آگهی های روزنامه زاینده رود

03۱_36284۱67_8

از خرابی چمن نقش جهان و از خرابی چمن نقش جهان و 
اشتباهات فردی طلایی پوشان اشتباهات فردی طلایی پوشان 
گرفته تا قوانین نقل و انتقالاتی گرفته تا قوانین نقل و انتقالاتی 
دست و پاگیر؛ دست و پاگیر؛ 
چرا سپاهان در آزمون چرا سپاهان در آزمون 
رقابت با یارانِ سردار  رقابت با یارانِ سردار  
رد شد؟رد شد؟



شنبه  ۲۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۵ صفر ۱۴۴۶ / ۱۰ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۰

 رئیس اداره منابع طبیعی آران و بیدگل:

جلوگیری از تخریب مراتع و احیای پوشش گیاهی نیازمند 
مشارکت همگانی است

رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان آران و بیدگل گفت: یک آتش کوچک به خصوص 
در روزهای گرم تابســتان می تواند جنگل و مرتع وســیعی را به نابودی بکشــد که در این شرایط 

شــهروندان می تواننــد هرگونه تخریب 
و یا آتش ســوزی در عرصه هــای منابع 
طبیعــی را با تلفن های رایــگان ۱۵۰۴ و 
۱۳۹ گــزارش کنند. حمیــد گل آرایی در 
گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: بنابر آمار، 
تقریباً ۱۰ درصد آتش سوزی در جنگل ها 
و مرتع های کشور توسط عوامل طبیعی 
مانند صاعقه و خودســوزی جنگل ها در 
اثــر وزش بادهای گرم اتفــاق می افتد، 
اما بیــش از ۹۰ درصد آتش ســوزی ها 

ناشی از عوامل انسانی است که عواقب ناگواری برای طبیعت در پیش دارد. وی افزود: برخی افراد 
برای قاچاق چوب، تهیه و فروش زغال، گسترش زمین کشــاورزی هم جوار جنگل ها و مراتع یا به 
منظور تصاحب اراضی ملی و منابع طبیعی، به صورت عمدی اقدام به ایجاد آتش سوزی در مراتع و 
جنگل ها می کنند؛ بنابراین، جلوگیری از تخریب مراتع و احیای پوشــش گیاهی نیازمند مشارکت 

همگانی است.
رئیس اداره منابع طبیعــی و آبخیزداری شهرســتان آران و بیدگل، تصریح کرد: ســهل انگاری یا 
کم توجهی گردشــگران و طبیعت گردها، چوپانان و کشــاورزان با اقدام هــای مخاطره آمیز مانند 
خاموش نکردن صحیح آتش، انداختن ته سیگار روشن در طبیعت، رها کردن زباله های پرخطر مانند 

بطری های شیشه ای از عوامل غیرعمدی آتش سوزی جنگل و مراتع است.
گل آرایی تأکید کرد: روزانه بخش زیادی از تصمیم ها و کارهای ما با طبیعت در ارتباط است که باید 
به عنوان یک شهروند مسئول از خود بپرســیم»این کار من به طبیعت اطرافم آسیب می رساند یا 
خیر« و جواب این سئوال، راهکار اثربخشی برای حفظ منابع طبیعی و طبیعت اطراف ما خواهد بود.

وی گفت: در حال حاضر بیش از ۳۸۴ هزار هکتار از اراضی شهرستان را عرصه های بیابانی تشکیل 
داده اســت که از این میزان ۱۲۰ هزار هکتار توســط اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرســتان، 

جنگل کاری شده است.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرســتان آران و بیدگل افزود: با توجه به اینکه هر هکتار 
جنگل،  ۶۸ تن گرد و غبار را جذب می کند، تا کنون با توسعه جنگل های دست کاشت تا حد زیادی 
از هجوم ریزگردها به سطح شهرستان جلوگیری شده اســت لیکن هنوز شاهد طوفان های شدید 

گرد و غبار هستیم.
وی تصریح کرد: شهروندان باید نسبت به حفظ و نگهداری از درختان توجه کافی داشته باشند و از 
قطع و سوزاندن آنها جلوگیری کرده و در امر مهم نهال کاری و توسعه جنگل ها شرکت کنند تا بتوانیم 

با طوفان های گرد و غبار مقابله کنیم.
گل آرایی اظهار کرد: مردم با عضویت در طرح ملی»همیار طبیعت« می توانند در حفظ منابع طبیعی 
نقش آفرینی کنند که همیاران طبیعت بازوی توانمند منابع طبیعی برای رسیدن به اهداف توسعه 
پایدار هستند که وجدان بیدارتری نسبت به طبیعت پیرامون خود دارند. رئیس اداره منابع طبیعی 
و آبخیزداری شهرستان آران و بیدگل تأکید کرد: همیاران طبیعت با احساس وظیفه تا آنجا پیش 
می روند که داوطلبانه به سمت و سویی هدایت می شــوند که در حد توان، مسئولیت خود در مقابل 

حفظ، احیاء و توسعه منابع طبیعی را با جلب مشارکت همگانی به جا آورند.

رئیس بیمارستان فاطمیه بادرود خبرداد

 ارتقای بیمارستان فاطمیه بادرود پس از ۱۱ سال

 رئیــس بیمارســتان فاطمیــه بــادرود از افزایــش ۲۵ درصــدی 
تخت  بیمارستانی این مرکز درمانی پس از ۱۱ سال خبر داد.

به گزارش »تسنیم«، مسعود شــفیعی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
با پیگیری های مســتمر تعداد تخت های مصوب ایــن مرکز درمانی 
با ۲۵درصد افزایــش از ۳۲ تخت به ۴۰ تخت افزایــش پیدا کرد. وی 
افزود: این بیمارستان از سال ۱۳۹۲ با ۳۲ تخت افتتاح شده و در حال 
خدمت رسانی به مردم منطقه بادرود و شهرستان های همجوار بوده که 
هم اکنون پس از ۱۱ سال این ظرفیت به ۴۰ تختخواب افزایش پیدا کرده 
است. هم اکنون ۲۰ پزشک متخصص در رشته های مختلف در کلینیک 
تخصصی بیمارستان فاطمیه بادرود روزانه به صورت میانگین به ۱۵۰ نفر 

از همشهریان و مراجعین از شهرهای هم جوار ارائه خدمت می کنند. 
رئیــس بیمارســتان فاطمیه بــادرود تأکید کــرد: کلینیک تخصصی 
بیمارستان فاطمیه بادرود یکی از شلوغ ترین واحدهای صبح این مرکز 
درمانی بوده که تیم ریاست بیمارستان با پیگیری های ویژه برای جذب 
پزشکان متخصص سعی بر کاهش مراجعات مردم منطقه به کاشان و 

اصفهان برای دسترسی به پزشک داشته است.

وی در بیــان جزئیات طرح های عمرانی بیمارســتان فاطمیه بادرود و 
افزایش مجدد تخت های بیمارســتانی با اتمام طرح ها افزود: با اتمام 
طرح توســعه این مرکز درمانی که در حاشیه بیمارســتان با مشارکت 
خیرین در حال ساخت اســت، میزان تخت های مصوب به ۵۲ تخت 

خواهد رسید.
رئیس بیمارســتان فاطمیه بادرود تصریح کرد: با ایــن اتفاق مبارک 
گســترش دامنه پزشــکان در بیمارســتان فاطمیه امکان پذیر شده و 
می توان ICU و CCU حتی پزشکان اورولوژی و دیگر تخصص های که 

نیاز به تخت بیمارستانی دارند، به بیمارستان اضافه کرد.
شــفیعی گفت: ظرفیت بیمارســتان به ۴۰ تخت رســیده و هم اکنون 
امکان گسترش چارت ســازمانی برای بیمارستان فراهم شده است و 
کم کم بیمارســتان فاطمیه بادرود در حال بزرگ شدن و تبدیل به یک 
بیمارستان کامل اســت. با افزایش تخت بیمارســتان میزان ظرفیت 
پذیرش، درمان و بستری در ســال نیز افزایش پیدا خواهد کرد که در 
نهایت باعث رشد عدالت اجتماعی و دسترسی هرچه بیشتر و بهتر مردم 

به خدمات درمانی در منطقه خواهد بود.

سرپرست جمعیت هلال احمر اردستان از فعالیت 
۱۰ خانه هلال در این شهرســتان خبــر داد و گفت: 
حال حاضر یک تیم کامل ۳۳ نفره مدیریت بحران 
برادران و یک تیم خواهران در سطح اردستان فعال 

هستند.
مجید زارعــی در گفت وگــو با »ایمنــا« اظهار کرد: 
خانه های هلال با هدف ارتقای ســطح ایمنی و بالا 

بردن سطح آگاهی مردم در حال فعالیت هستند.
وی افزود: همچنین کلاس های خیاطی، نقاشــی، 
خطاطی، شمع ســازی، گلدوزی و کمک های اولیه 

نیز با شــرکت هر کلاس حداقــل ۱۵ نفر و حداکثر 
۳۰نفر در حال برگزاری است.

سرپرست جمعیت هلال احمر اردستان خاطرنشان 
کرد: برای نخستین بار در شهرستان دوره تزریقات 
و بخیه زنی با اخذ مجوز از هلال احمر استان برگزار 

شد و بالغ بر ۳۰ نفر در این کلاس ها شرکت کردند.
زارعی اضافه کرد: در زمینه امداد و کمک های اولیه، 
مخاطرات و پایه داوطلبی برای هر رشــته ۱۲ دوره 
برگزار شد و در مجموع ۳۰۰ نفر از علاقه مندان در این 

دوره ها شرکت کردند.

سرپرســت جمعیت هلال احمر اردستان گفت: در 
حال حاضر یک تیم کامل ۳۳ نفره مدیریت بحران 
برادران و یک تیم خواهران در سطح اردستان فعال 

هستند.

فعالیت ۱۰ خانه هلال در شهرستان اردستان

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی کاشان گفت: کاشان از شهرستان های دارای پایین ترین نرخ بیکاری در استان اصفهان است به طوری که این شاخص در بهار 
امسال به ۶.۷ درصد رسید. به گزارش »ایرنا«، میانگین نرخ بیکاری کشور در بهار امسال ۷.۷ درصد و در استان اصفهان ۸.۳ درصد بود. حسن اربابی در گفت و گو 
با »ایرنا« افزود: شاخص نرخ بیکاری شهرستان کاشان در بهار امسال نســبت به مدت مشابه سال قبل وضعیت بهتری داشته است. وی با اشاره به عملکرد اداره 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی کاشان در حوزه صادرات تعاونی ها و تشکیل تعاونی های جدید، اظهار کرد: ۲۵ تعاونی جدید در یک سال اخیر در شهرستان تشکیل و ۴۱۰ 
فرصت شغلی در سامانه هوشمند بخش تعاون ثبت شده است. رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی کاشان خاطرنشان کرد: بیش از ۳۶۴ شرکت  تعاونی با ۲۰۰ 
هزار عضو در شهرستان فعال است. اربابی با بیان اینکه ۵ درصد سرمایه  در گردش کاشان مربوط به بخش تعاون است، خاطرنشان کرد: تعاونی های کاشان از ابتدای 
سال گذشته تاکنون بیش از چهار میلیون دلار صادرات به کشورهای دیگر داشتند. وی از سهمیه ۲۵ درصدی تعاونی های کاشان از تسهیلات تبصره ۱۸ قانون بودجه 
برای تسهیلات اشتغال در کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان خبر داد و افزود: عمده مشکل تعاونی های شهرستان در زمینه تأمین سرمایه در گردش است. 
اربابی با اشاره به استفاده از ظرفیت بخش خصوصی به منظور تحقق شعار سال مبنی بر »جهش تولید با مشارکت مردم«، بیان کرد: وفاق خوبی بین بخش دولتی 
و خصوصی شهرستان برقرار شده که در جهت منافع مردم است. وی با تأکید بر اهمیت وفاق تعاونی ها و نقش آن در تحقق جهش تولید، اظهار کرد: شورای توسعه 
تعاون شهرستان به زودی تشکیل می شود و به سمت کاربردی شدن آن حرکت خواهیم کرد. اربابی با اشاره به تشکیل مرکز داوری اتاق تعاون در کاشان برای حل و 

فصل اختلافات بین تعاونی ها، گفت: ۱۲ پرونده تاکنون در این مرکز بررسی و ۸۰ درصد آنها به مصالحه با صدور رأی منجر شده است.

خبر روز کاشان از شهرستان های دارای کمترین نرخ بیکاری در اصفهان است

عکس خبر

 حضور ۸۱۷ دختر از اعضای 
کانون ها و مراکز فرهنگی 
شهرستان کاشان در برنامه 

»اردوبهشت«
رئیس ســازمان فرهنگــی، اجتماعی 
ورزشی شهرداری کاشــان گفت: هفته 
دوم مردادمــاه، ۸۱۷دختــر از اعضای 
کانون هــا و مراکز فرهنگی شهرســتان 
کاشان با حضور در اردوگاه لقمان حکیم 
شــهر قمصر در اردوهای جذّاب و مهیّج 

»اردوبهشت« شرکت کردند.

فرماندار کاشان:

 رسالت خبرنگاران، ارتقای آگاهی مردم و تنویر
افکار عمومی است

فرماندار کاشان گفت: خبرنگاران وظیفه روایت صادقانه و بازتاب مسئولانه اندیشه ها را دارند. رسالت 
آنها ارتقای آگاهی مردم و تنویر افکار عمومی است تا صدای حق در برابر استبداد و استکبار باقی بماند 

که رسالت ارزشمندی است. 
حمیدرضا محمدی فشارکی اظهار کرد: اگر قلم و رسانه در دست ناهلان باشد، منجر به انحراف در آگاهی 
و تشویش اذهان عمومی می شود که با یک تیتر نادرست خبر، هزینه سنگینی را بر فضای جامعه تحمیل 
می کند. وی افزود: امروز مدیون خبرنگارانی هستیم که گمنام هستند، اما حقیقت را برای مردم روشن 
می کنند. اگر جنگ تحمیلی را دفاع مقدس می دانیم و آن را گنجینه می خوانیم به واسطه آن است که 
خبرنگارانی مثل شهید آوینی لحظه های آن را ثبت کردند و برای آیندگان به میراث گذاشتند. فرماندار 
کاشان تصریح کرد: رسانه ها در همراهی مردم با مسئولان نقش مؤثری دارند و ضمن آنکه از طرف مقابل 
در ایجاد شکاف بین مردم و مسئولان می توانند مؤثر باشند، بنابراین بارها به مدیران و مسئولان تأکید 
کرده ام که با رسانه ها در ارتباط باشند. محمدی فشــارکی تأکید کرد: برخی اصحاب رسانه برای ایجاد 
تغییر مثبت در جامعه کار می کنند تا از رویدادهای منفی جلوگیری کنند و با یک خبر خوب و امید بخش 
می توانند در نشاط اجتماعی جامعه اثرگذار باشند. وی گفت: حضور خبرنگاران، برای تقویت ارتباط با 
مردم ظرفیت گسترده ای است که مسئولان باید باید از آن استقال کنند و مدیرانی که ارتباط مستمر با 

خبرنگاران داشته باشند، تشویق خواهند شد. 

فرماندار تیران و کرون:

فعالیت غیرمجاز اتباع افغانستانی در تیران قابل اغماض نیست
فرماندار تیران و کرون گفت:  فعالیت غیرمجاز اتباع افغانستانی در این شهرستان به بهانه کمبود نیروی 

انسانی قابل اغماض نیست. 
به گزارش »ایســنا«، علی محمدی کیا، در نشســت صمیمانه با خبرنگاران تیران و کرون، اظهارکرد: 
ظرفیت و پتانسیل فعال در حوزه اقتصادی و تولیدی این شهرستان باعث شده که کمبود نیروی انسانی 
احساس شود و بخشی از نیروی کار از دیگر مناطق به تیران و کرون سفر می کنند. وی افزود: این رونق 
اقتصادی در بخش کشاورزی، صنایع و گردشگری موجب مهاجرت معکوس به سمت مناطق روستایی 
این شهرستان شده و بر اشــتغالزایی و کاهش بیکاری تأثیر گذاشته اســت. فرماندار تیران و کرون با 
بیان اینکه جذب نیرو اهمیت دارد، تصریح کرد: فعالیت غیرمجاز اتباع افغانستانی در این شهرستان 
 به بهانه کمبود نیروی انسانی قابل اغماض نیســت و با متخلفان مطابق با قانون برخورد خواهد شد. 
محمدی کیا اضافه کرد: هیچ واحد تولیدی اجازه به کارگیری اتباع خارجی غیرمجاز را نداشت و با افراد 
متخلف برخورد شده و نیروی غیرمجاز نیز جمع آوری و به مناطق خود بازگردانده می شوند. وی نقش 
رسانه ها را در اطلاع رســانی، پیگیری مطالبات و تقویت ارتباط بین مردم و مســئولان را مهم خواند و 
یادآورشد: سیاست پاسخگویی به مردم و رسانه ها باید ویژگی فردی و مسئولیتی مدیران باشد تا اینگونه 
روند پیشرفت کار تسهیل شود. فرماندار تیران و کرون ادامه داد: اطلاع رسانی به موقع از اقدامات صورت 
گرفته امیدواری را در بین مردم توسعه بخشیده و منجر به رضایتمندی می شود و همچنین سیاه نمایی ها 
را از بین می برد. به گفته محمدی کیا، خبرنگاران دغدغه ها و نیازهای جامعه را به مدیران منتقل می کنند 
که در شهرستان نیز چنین وضعیتی وجود دارد و ارتباط بین مدیریت ارشد تیران و کرون و خبرنگاران در 
یک فضای راحت انجام می شود. وی به موضوع دغدغه های خبرنگاران نیز اشاره کرد و گفت: استقلال 
مالی و توجه به معیشت این قشر مانع از وابستگی شده و آنان در انجام مأموریت خود به خوبی کارها 
را دنبال و پیگیری می کنند. فرماندار تیران و کرون هم توانی بین خبرنگاران را مهم خواند و یادآورشد: 
این اقدام موجب تمرکز همه رسانه ها بر یک موضوع و پیگیری جدی آن شده و از طرفی برای معرفی 

ظرفیت های هر منطقه جریان سازی می شود.

اخبار

 مدیر شبکه بهداشت تیران و کرون:

 خیّران ۱۴ میلیارد ریال 
 به بهداشت و درمان 

تیران و کرون کمک کردند
مدیر شبکه بهداشــت و درمان تیران و کرون 
گفت: خیران در یک سال گذشته تاکنون ۱۴ 
میلیارد ریال به حوزه بهداشــت و درمان این 
شهرســتان کمک کرده اند. عبــاس قاری در 
گفت وگو با »ایسنا« به مشــارکت خیران در 
توسعه زیرساخت های بهداشت و درمان اشاره 
و اظهار کرد: در یکسال گذشته ۱۴ میلیارد ریال 
مردم خیر کمک کرده اند که در توسعه امکانات 
مورد استفاده قرار گرفته اســت. وی افزود: 
کمک های مردمی در احداث ساختمان، خرید 
تجهیزات و امکانات بیمارســتان و خانه های 
بهداشــت و درمان هزینه شــده که از طریق 
خیریه ســلامت جذب و مدیریت می شود. 
مدیر شبکه بهداشــت و درمان تیران و کرون 
با بیان اینکــه خیران در احداث بیمارســتان 
تخصصــی امام رضــا)ع( همــکاری دارند، 
افزود: خیــران در فاز اول ساختمان ســازی 
۲۰۰میلیارد ریال و در فاز دوم ۸۰ میلیارد ریال 
کمک کرده اند که در پیشــرفت کار مؤثر بوده 
اســت. به گفته قاری، علاوه بــر کمک های 
مردمی دولــت هم در اجــرای ایــن پروژه 
مشــارکت داشته، اما ســهم مردمی تاکنون 
بیشــتر بوده و به اجرای پروژه کمک می کند. 
وی گفت: این کمک های خیــران به صورت 
نقدی و غیرنقدی در قالب مصالح ساختمانی 
بوده که به مصرف رســیده است. مدیر شبکه 
بهداشــت و درمان تیران و کــرون ادامه داد: 
۹مرکز جامع ســلامت روســتایی و شهری، 
۳۸خانه بهداشت روستایی، سه مرکز سلامت 
شهری و یک آزمایشگاه تخصصی و همچنین 
بیمارستان بهنیا در این شهرستان فعال بوده و 
به مردم خدمت رسانی می کند. قاری معتقد 
است ظرفیت فعلی در حوزه درمان پاسخگوی 
نیاز منطقه نبوده و توســعه ایــن ظرفیت با 
احداث بیمارستان جدید محقق خواهد شد. 
وی برقراری تناسب نیاز و امکانات را در توسعه 

خدمت رسانی مهم خواند. 

با مسئولان

استان

 ثبت رکورد بیشترین دمای 
نیم قرن اخیر در کاشان

رئیس اداره هواشناســی کاشان ضمن اشاره به 
ثبت رکورد بیشــترین دمای نیم قــرن اخیر در 
کاشان گفت: بیشینه دمای ثبت شده در کاشان 

۴۷.۱ درجه سانتی گراد بوده است.
عباس ارغوانی در گفت وگو با »تسنیم«، با اشاره 
به ثبت رکورد بیشــترین دمای نیم قرن اخیر در 
کاشــان اظهار کرد: طی ســاعات بعدازظهر روز 
چهارشنبه ۱۷ مرداد بیشینه دمای ثبت شده در 

کاشان ۴۷.۱ درجه سانتی گراد بوده است.
وی با بیان اینکــه ثبت این دما طی ۴۹ ســال 
گذشته بی ســابقه بوده اســت، افزود: از طرفی 
این دما بیشینه نسبت به دمای میانگین نرمال 
خود یعنی ۴۰.۷ درجه ســانتی گراد در این روز 
۶.۴درجه سانتی گراد اختلاف را نشان می دهد 

که از این وجه هم کم سابقه بوده است.
رئیس اداره هواشناســی شهرســتان کاشان با 
بیان اینکه دمــای کمینه نیز عــدد ۳۰.۴ درجه 
سانتی گراد را نشان داده است، خاطرنشان کرد: 
بیشــترین دمایی که در ایســتگاه هواشناسی 
کاشان ثبت شده اســت به ۹ مرداد سال ۱۳۵۵ 
می رســد که دمای ۴۸ درجه ســانتی گراد ثبت 
شده اســت. وی با بیان اینکه اداره هواشناسی 
کاشان با ۵۴سال سابقه از ایستگاه های اصلی 
و با سابقه کشــور اســت، گفت: با توجه به این 
شرایط شــهروندان ترددهای غیرضروری خود 
را به حداقل ممکن کاهش دهند تا از گرمازدگی 

جلوگیری شود.
ارغوانی با بیان اینکــه مصرف مایعات فراوان به 
شــهروندان اکیداً توصیه می شود، تصریح کرد: 
فعالیت در فضای باز را به زمان هایی موکول کنید 
که دمای هوا در پایین ترین حــد خود قرار دارد 
و گروه های حســاس نظیر کودکان، سالمندان، 
مادران باردار و افــراد دارای بیمــاری زمینه ای 
ترددهای خود را به حداقل ممکن کاهش دهند.



مدیرعامل گروه صنایع گیتی پسند در نشست خبری با اصحاب رسانه خبر داد؛

تأسیس اولین مسجد مدرسه محور در استان اصفهان با همکاری گیتی پسند و شهرداری

همزمان با روز خبرنگار، مدیرعامل گروه صنایع گیتی پســند 
 میزبان اهالی رســانه اصفهان بود. این میزبانی که در یکی از 
داغ ترین روزهای تابســتانی نصف جهان صورت گرفت، با بازدید از سوله های 
تولید و توضیحاتی درباره مراحل تولید، مونتاژ، بسته بندی و ارسال محصولات 
در این شرکت همراه بود. تعدادی از متخصصین و مسئولین بخش تولید، با شور 
و حرارت خاصی، درباره آنچه در گیتی پسند می گذرد تا منجر به این شود که با 
وجود تحریم ها، بازهم تسلیم نشویم و بتوانیم حرف برای گفتن در منطقه و دنیا 
داشته باشیم، سخن گفتند. پس از بازدید هم نوبت به نشست خبری رسید. 
نشســتی که همزمان با روز خبرنگار و در آســتانه چهارمین سالگرد درگذشت 
بنیانگذار گروه صنایع گیتی پســند برگزارشــد و به ویژه در نیم ساعت ابتدایی 
نشست، »علیرضا جنتی«، مدیرعامل گیتی پســند، از خاطرات »حاج ناصر 
جنتی« بسیار سخن گفت و از فراز و نشیب های مسیری که طی شد، با بغض یاد 
کرد. همچنین از تأسیس شرکت میراث ناصر به یادبود مرحوم حاج ناصر جنتی 
بنیانگذار و پدر معنوی گروه صنایع گیتی پسند گفت و خبرداد که ۱۰ درصد از درآمد 
کل این گروه در این شرکت صرف امور خیریه، پرداخت وام و کمک به نیازمندان 

می شود.
جنتی در این نشست خبر داد که قرار است اولین مسجد مدرسه محور در استان 

اصفهان با مشارکت گیتی پسند و همکاری شهرداری اصفهان تأسیس شود. 
در ادامه گزیده ای از صحبت های مدیرعامل گروه صنایع گیتی پسند در نشست 

خبری با خبرنگاران و اصحاب رسانه را می خوانید:
* ناصر جنتی، بنیانگذار گروه صنایع گیتی پسند، اولین کارگاه در شهرک صنعتی 
اشترجان را تأسیس کردند و برای جنگ تحمیلی ایران و عراق تجهیزات برای 
مهمات را تأمین کردند و در دولت های قبلی بســیاری مورد تقدیر و همچنین 

تحمیل قیمت قرار گرفتند.
* ۳۵۴۱ نفر بیمه شده در گروه صنایع گیتی پسند مشغول به کار هستند. این 
هلدینگ با ۴ هزار متر زمین و بالغ بر دو میلیون سرمایه گذاری در سال ۱۳۷۷ 
آغاز به تولید محصولات خود کــرد که در حال حاضــر ۲۷ مجموعه تولیدی و 
۴۲شرکت ثبتی و ۲ هلدینگ زیر مجموعه هلدینگ صنایع گیتی پسند هستند.

* در حدود ۱۵-۱۰ سال پیش بالغ بر ۹۵ درصد از بعضی از مواد اولیه تولیدات 
ما از خارج کشور تأمین می شــد که با کمک جوانان این مرز و بوم امروز بالغ بر 

۱۰۰درصد مواد اولیه محصولات را از مواد اولیه داخلی تأمین می کنیم.
* ۶۰ درصد کل نیاز کشور در بخش ســاختمان را تأمین می کنیم. قطعی برق 
در سال جاری مشکلات متعددی برای صنایع از جمله گروه صنایع گیتی پسند 
به وجود آورده که با وجود اســتقرار ژنراتورها همچنان تولید کاهش یافته اما با 

این حال کارگران و پرسنل از سوی مجموعه حمایت می شوند که امیدواریم با 
برنامه ریزی و جلسات هم اندیشی با توانیر این معضل نیز رفع شود.

* ۳ نیروگاه خورشــیدی در شیراز، یزد و ســیرجان با ظرفیت تولید هر کدام 
۱۰مگاوات مجموعاً ۳۰ مگاوات برق نیز در دسترس داریم که ۱۵۰ میلیارد تومان 
از بابت انتقال برق به شبکه از طریق این نیروگاه ها از دولت طلبکار هستیم اما 
متأسفانه اگر یک روز پرداخت قبوض برق ما دیر شود، ادارات برق بدون تعلل 

برق واحدهای ما را قطع می کنند.
* ۵۳۴ میلیارد تومان سرمایه مردم در سال ۱۳۹۰ در هلدینگ ما سرمایه گذاری 
شد که در سال ۱۳۹۹ بالغ بر ۲ هزار میلیارد تومان یعنی با سود کامل به سرمایه 
گذاران پرداخت شد و در حال حاضر کاملًا به صورت خصوصی فعالیت می کنیم.

* ۵۰۰ نماینده فروش و ۶ هزار عامل فروش در سراســر کشور در گروه صنایع 
گیتی پسند فعال هستند. باشگاه مجریان گیتی پسند ویژه مجریان تأسیساتی 

آب و فاضلاب است. در حقیقت باشگاه مجریان تأسیساتی، فاز نخست باشگاه 
مشتریان گیتی پسند است و در آینده ای نزدیک باشگاه های ویژه نصابان درب، 
فروشندگان و نمایندگان فروش، مهندسین، کارکنان، تأمین کنندگان و... نیز 
راه اندازی خواهد شد که در حال حاضر ۴۰ هزار نفر در این باشگاه عضو هستند.

* مصالح ساختمانی گروه صنایع گیتی پسند با برند ترکیه به بازار اروپا صادر 
می شود درواقع شرکتی در ترکیه سفارشات خود را به ما ارائه می کند. همچنین 
سال ۸۹ برای تولید لوله های پنج لایه PEX-AL-PEX که یکی از جدیدترین 
نسل های لوله پلیمری هستند که از دو لایه پلی اتیلن، یک لایه آلومینیوم و دو 
لایه چسب تولید می شوند و معروف به طلای پلیمر جهانی است فقط یک خط 
تولید از چین خریداری کردیم و ۳ با بومی ســازی ۳ ماه بعد این خط با مواد 

داخلی به تولید رسید.
* سال ۱۴۰۲ حدود ۳۰ میلیون قطعه فقط از یکی از شرکت های صنایع گیتی 
پسند خارج شد که همه اقدامات از تولید تا بسته بندی در همان شرکت انجام شد 
همچنین در یکی از سال های گذشته ۱۵ میلیون متر لوله تولید و به بازار ارائه شد.

* یکی دیگر از موانع تولید، بحث انتقال ارز به خارج از کشور و برگشت آن است؛ 
چه برای محصولاتی که صادر و چه محصولاتی که وارد می کنیم. امیدواریم این 
مشکل زودتر حل شود و سرمایه در گردش تولیدکننده را به مراتب پایین بیاورد 

تا کمک شایانی به تولیدکنندگان شود.
* در بخش شــرکت های دولتی و خصوصی اســتان رتبه چهارم و در بخش 
خصوصی رتبه دوم را به دســت آورده ایم. همچنین گروه صنایع گیتی پســند 
متعلق به استان اصفهان است و از همه دستگاه های اجرایی و دولتی درخواست 
داریم ما را در مسیر رونق تولید و کسب و کار همراهی کنند تا بتوانیم چراغ صنعت 

استان و کشو را روشن نگه داریم.
* اولین مسجد مدرســه محور در استان اصفهان با مشــارکت گیتی پسند و 
همکاری شــهرداری در حال تأسیس است که از شــهرداری درخواست داریم 
مراحل پیشرفت این پروژه را تسهیل نماید و در این مسیر با ما همراهی کند تا 

بتوانیم در راستای مسئولیت های اجتماعی گام بلندی برداریم.
* گروه صنایع گیتی پســند در حوزه ورزش در بخش های هندبال، فوتسال و 
والیبال فعالیت دارد. با حمایت های مالی و معنوی، تیم فوتسال گیتی پسند در 
۸ دوره نایب قهرمان و ۴ دوره قهرمان کشور شدند که آخرین قهرمانی در سال 

۱۴۰۲ کسب شد.
* ۸ نفر نخبه که ۴ نفر نیز خانم هســتند در دانشگاه ها شناسایی شدند که در 
حال حاضر در آزمایشگاه های صنایع گیتی پسند مشغول به فعالیت هستند و 

محصولات جدید و کاربردی در بخش صنعت ساختمان ارائه و تولید می کنند.

استاندار اصفهان گفت: پروژه های حوزه راه شهرستان 
در اولویت های شهرستان سمیرم است که پروژه های 
بسیار خوبی در بخش راه شهرســتان در حال انجام 
و بالغ بر ۳۵۰ میلیارد تومان پروژه در دســت احداث 
اســت. به گزارش »ایراسین«، ســیدرضا مرتضوی 
در جریان سفر به شهرستان ســمیرم، اظهار کرد: در 
ســال های اخیر با برنامه ریزی و افتتــاح پروژه های 
متعدد، اتفاقات مبارکی در این شهرستان جهت رفاه 
مردم و آبادانی شهرستان رقم خورده است. وی ادامه 
داد: پیرو ســفری که در مهرماه ۱۴۰۱ به اتفاق شورای 
اداری استان به این شهرستان داشتیم امروز مجدداً 
به اتفاق جمعی از مدیران کل دســتگاه های اجرایی 

استان به این شهرستان سفر کردیم تا از روند پیشرفت 
پروژه های عمرانی و زیرساختی شهرستان به صورت 
میدانی بازدید کنیم. مرتضــوی پروژه های حوزه راه 
شهرســتان را از اولویت های سمیرم دانست و عنوان 
کرد: پروژه های بسیار خوبی در بخش راه شهرستان 
در حال انجام و بالغ بر ۳۵۰ میلیــارد تومان پروژه در 
دست احداث اســت. وی خاطرنشان کرد: همچنین 
پروژه های حوزه بهداشت و درمان جزو اولویت های 
شهرستان هســتند که در سفر شهرســتانی نیز مورد 
تصویب قرار گرفتند. استاندار اصفهان بیان کرد: بخشی 
از این پروژه ها به افتتاح رســیده است که از جمله آن 
می توان به افتتاح درمانگاه شهید مطهری، بهره برداری 

بخش دیالیز بیمارســتان سیدالشــهدا)ع(، افتتاح 
بخش دندانپزشــکی و مرکز خدمات جامع سلامت 
اشــاره کنیم. وی تأکید کرد: باید پشتیبانی های لازم 
برای تجهیز بیشتر و حضور پزشــکان متخصص در 
شهرستان رقم بخورد. استاندار اصفهان گفت: در بخش 
ورزشــی نیز اتفاق های خوبی رقم خورده است که از 
جمله آن امروز ۴ زمین چمن و یک سالن ورزشی در 
شهرستان افتتاح خواهد شد.مرتضوی افزود: بسیاری 
از امور شهرســتان با هــم افزایی میــان بخش های 
مختلف رقم می خورد و همه مسئولان و خیرین همراه 
و همگام بــا یکدیگر برای ارتقای شهرســتان تلاش 

می کنند که بسیار ارزشمند است.

 استاندار اصفهان:

حوزه راه و شهرسازی از اولویت های شهرستان سمیرم است

خبر روز

لزوم بازنگری در دستمزد مصوب برقکاران ساختمانی اصفهان
سعید شجاعی، رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی کارفرمایی تخصصی تولیدکنندگان، توزیع کنندگان 
و مجریان تأسیسات برق ساختمان استان اصفهان می گوید: برقکاران در سال جاری به دلیل تغییر 
رویــه در تعیین دســتمزدهای مصوب با 
مشکلات زیادی مواجه شده اند زیرا لیست 
قیمتی ارائه شده کارشناسی شده نیست 
و نیاز به بازنگــری و آنالیز دارد. به گزارش 
خبرنگار »ایراســین«، هزینه برق کشی 
یک ملک با توجه به موارد مختلفی از قبیل 
تعداد شعله، لوازم مورد نیاز، نوع نصب و… 
تعیین می شود که هر ساله انجمن صنفی 
کارفرمایــان برق ســاختمانی و اتحادیه 
برقــکاران این اعداد و ارقام را مشــخص 
می کردند. در مقابل مسئولیت تعیین دستمزد برقکاران در سال جاری به کمیسیون اقتصادی اتاق 
اصناف واگذار شده که به اعتقاد فعالان این صنف در تعیین دســتمزد برقکاران در سال ۱۴۰۳ موارد 
زیادی مورد توجه قرار نگرفته است و برقکاران ساختمانی با مشکلات زیادی مواجه شده اند. سعید 
شــجاعی، رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی کارفرمایی تخصصی تولیدکنندگان، توزیع کنندگان و 
مجریان تأسیسات برق ساختمان استان اصفهان در گفت گو با خبرنگار »ایراسین« می گوید: متأسفانه 
وضعیت دستمزدها در سال جاری چندان مناسب نیست. دستمزدها در سال گذشته توسط انجمن 
و اتحادیه مشخص و سپس ابلاغ می شــد. درمقابل دستمزدها در ســال جاری توسط اتحادیه به 
کمیسیون اقتصادی اتاق اصناف و سپس در کمیسیون نظارت مصوب و به اعضا ابلاغ شد. این تغییر 
رویه با توجه به قانونی بودن آن به دلیل عدم رعایت کارشناسی دقیق، ما را با مشکلات زیادی مواجه 
کرده است، به طور مثال در گذشته در صورت بروز هرگونه اختلاف، مشکلات به صورت کدخدا منشی در 
انجمن و یا اتحادیه برطرف می گردید. ولی رویه جدید حکم می کند که مشکلات توسط دادگاه تعزیرات 

حکومتی بررسی و حکم صادر شود. 
شجاعی با اشاره به دستمزدهای غیرکارشناسی شده در سال جاری توضیح می دهد: از دیگر مشکلات 
پیرامون تعیین دستمزد در سال جاری تعیین دقیق قیمت ها است. اگرچه نفس کار خوب بوده ولی 
متأسفانه لیســت قیمت ارائه شده کارشناسی شده نیســت. درواقع اتحادیه در سال جاری لیست 
قیمت پیشنهادی سال گذشته را با اعمال تغییرات ۳۰ درصدی ارائه داده که این قیمت ها کارشناسی 
شده نیست. ما اعتراض خود را طی نامه کتبی به رئیس و کلیه اعضای کمیسیون نظارت اعلام کردیم 
و مکاتبات زیادی صورت گرفت ولی به این موضوع توجهی نشده است. رئیس هیئت مدیره انجمن 
صنفی کارفرمایی تخصصی برق ساختمان اضافه می کند اکنون یک برقکار در سطح استان اصفهان 
باید ۲۵ درصد از کل درآمد خود را بابت مالیات پرداخت کند و این رقم در تعرفه مصوب کمیســیون 
نظارت در نظر گرفته نشده است. به اعتقاد شــجاعی بعضی از مباحث قانونی نیز در تعیین دستمزد 
برقکاران در سال جاری مورد توجه قرار نگرفته است، وی دراین باره بیان می دارد: اعضای انجمن صنفی 
تأسیسات برق ساختمان معتقدند لیست قیمتی مصوب در کمیسیون نظارت باید دارای آنالیز باشد و 
قیمت های نهایی با توجه به اجرت، هزینه ها، مالیات و کسورات قانونی در کمیسیون مشخص شود. 
سپس قیمت منطقی مطابق با شرایط اقتصادی جامعه ارائه شود. از طرفی طبق مبحث ۱۳ برقکاران 
اجازه کار انفرادی را ندارند و باید به صورت دو نفری یا بیشتر کار کنند. لذا باید در آنالیز این حقوق و هزینه 
لحاظ شود. در مقابل در لیست قیمتی ارائه شده در سال جاری به این موارد توجه ای نشده است. در 
انتها شجاعی خاطرنشان می کند: زمانی که تعرفه و قیمت ها در کمیسیون نظارت مصوب می شود، 
تعزیرات حکومتی طبق قانون می تواند به قرارداد مجریان ورود کرده و رأی صادر نماید که در صورت 
اثبات تخلف جریمه، پلمب دفتر و… شامل حال برقکار خواهد شد و این موضوع به خودی خود لزوم 

کارشناسی دقیق لیست تعرفه مصوب را نشان می دهد.

 تحلیل گر بازار طلا و جواهر مطرح کردکافه اقتصاد

غیبت مشتریان در بازار طلا و سکه 
 کارشناس و تحلیل گر بازار طلا و جواهر می گوید: اکنون تقاضایی وارد بازار طلا نمی شود و قیمت ها به دلیل غیبت مشتریان نوسان رو به بالا ندارد. به گزارش »ایراسین«، 
معامله گران با توجه به کاهش قیمت جهانی طلا و اخبار سیاسی، نوسانات کاهشی برای بازار طلا و سکه طی روزهای آینده پیش بینی می کنند. به اعتقاد آنها اهالی 
بازار طلا این روزها دست به عصا حرکت می کنند و تمایلی چندانی به معامله ندارند. عباد محمدولی، کارشناس و تحلیل گر بازار طلا و جواهر درباره شرایط فعلی بازار 
طلا به »ایراســین« می گوید: تقاضا بازارها را زنده نگه می دارد و تمامی بازارها بر اساس تقاضا تحویل پذیر هستند. بازار طلا در شرایط فعلی میزبان رکود است زیرا 
تقاضایی وارد بازار نمی شود. قیمت ها نیز به دلیل غیبت مشتریان نوسان رو به بالا ندارد. زمانی که مشتری در بازار نباشد، قیمت ها خود به خود تغییری نمی کند. وی 
با اشاره به تأثیر ماه صفر بر رکود بازار طلا بیان می کند: رکود بازار طلا در محرم و صفر شدت یافته و تقاضا کاهش چشمگیری پیدا کرده است. اگرچه ماه محرم به پایان 
رسید ولی مردم در ماه صفر نیز کمتر برای خرید طلا اقدام می کنند. از این رو وضعیت رکودی در بازار طلا و سکه طی یک ماه آینده ادامه خواهد یافت. این کارشناس 
و تحلیل گر بازار طلا در رابطه با تأثیر دولت چهاردهم و تیم اقتصادی جدید بر آینده بازار طلا توضیح می دهد: امیدواریم دولت جدید نگاهی متفاوت و نوین به بازار طلا 
داشته باشد زیرا تغییر افراد تأثیر چندانی بر بازار طلا ندارد بلکه تغییر در نگرش، برنامه و سیاست ها منجر به تغییر و تحولات می شود. اگر برنامه های جدید برای بخش 

تولید طراحی شود، بخش تولید ما تقویت خواهد شد که نتیجه آن ارزش پیدا کردن پول ملی ماست و می توانیم با دنیا ارتباط فعال داشته باشیم.

مشاغل بدون تعطیلی در 
گرمای بالای ۴۰ درجه

گرمای بی ســابقه و افزایش مصرف 
برق در این روزها بسیاری از مشاغل 
اداری و دولتی را به تعطیلی کشانده، 
این در حالی است که برخی از مشاغل 
خدماتی به دلیل ماهیت شغلشــان 
حتی در گرم ترین روزهای ســال به 

خدمت رسانی مشغول هستند.

عکس خبر

 رئیس سازمان هواپیمایی کشور:

ارز  اربعین ایرلاین ها هفته 
آینده تأمین می شود

رئیس سازمان هواپیمایی کشوری از مذاکره 
با بانک مرکزی برای تأمین ارز ایرلاین ها در 
ایام اربعین خبر داد. به گزارش »ایمنا« و به 
نقل از ســازمان هواپیمایی کشوری، محمد 
محمدی بخش در نشستی با مدیران ارشد 
سازمان و شرکت های هواپیمایی اظهار کرد: 
بر اســاس پیش بینی صورت گرفته امسال 
حدود ۵۰۰ هزار زائر اربعین حســینی توسط 
بخش حمل و نقل هوایی از ۲۶ فرودگاه کشور 
جابه جا خواهد شــد. وی از مذاکره با بانک 
مرکزی برای تأمین ارز مورد نیاز شــرکت ها 
خبر داد و گفت: در هفته آینده، مشکل تأمین 
ارز ایرلاین ها با هماهنگی به عمل آمده، رفع 
می شود. رئیس سازمان هواپیمایی کشوری 
همچنین عنوان کرد: با توجــه به مذاکرات 
صورت گرفته با کشــور عراق مقرر شد ۱۵۰۰ 
پرواز رفت و ۱۵۰۰ پرواز برگشت برای عملیات 
پروازهای اربعین حسینی به مقاصد نجف و 
بغداد به شرکت های ایرانی اختصاص یابد. 
محمدی بخــش خطاب به مدیــران عامل 
شرکت های هواپیمایی بر کنترل نرخ بلیت 
در بازه زمانی عملیات اربعیــن تأکید کرد و 
گفت: از فــروش بلیت گروهــی خودداری 
کنید و تمامی فروش های گروهی با نظارت و 
هماهنگی سازمان هواپیمایی کشوری انجام 
خواهد شد. وی بر اســتفاده از تمام توان و 
ظرفیت در جابه جایی زائران اربعین حسینی 
تأکید کرد و گفت: زائران اربعین به هیچ وجه 
بدون بلیــت وارد فرودگاه های کشــور و به 
ویژه فرودگاه نجف نشوند و حتماً برای ایام 
اربعین بلیت رفت و برگشت خریداری کنند. 
همچنین ایرلاین ها و مسئولان فرودگاهی 
ســعی کنند که ایســتایی زائــران اربعین 
به حداقل ممکن برســد. رئیس ســازمان 
هواپیمایی کشوری با تأکید بر توجه به عدم 
حمل کالاهای ممنوعه توســط زائران گفت: 
امسال کشور عراق برای عدم ورود داروهای 
ممنوعه یا داروهای احتیاج به نسخه با دوز 

مشخص تأکید دارد.

عکس: ایمنا
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زمین در »نقش رســتم«، مجموعه آرامگاهی شــاهان هخامنشی دهان 
باز کرده است. فرونشســت به این منطقه تاریخی رســیده است. اکنون 
باستان شناسان به دنبال فرضیه هایی، کاوش در نقش رستم را آغاز کرده اند 

و می گویند هدفشان ساماندهی و حل مشکل فروشُست هاست.
به گزارش »ایســنا«، باران های بهاری در »نقش رســتم«، شــکاف ها و 
چاله های عمیقی را پدید آورده اســت. برخی شــاهد بوده اند که تَرک ها و 
شکاف ها از حدود یک دهه پیش در نقش رستم ایجاد شده که با سنگ ریزه 
پُر شده بودند. در بهار ۱۴۰۳ اما اوضاع در این محوطه باستانی کمی متفاوت 
شد؛ عمق و طول شکاف ها بیشتر شده اســت، به گونه ای که حالا آرامگاه 

شاهان هخامنشی و کعبه زرتشت را تهدید می کند.
برخی علت آنچه در نقش رستم رخ داده است را به قنات های خشک شده و 
لایروبی نشده و همچنین چاه های کشاورزی که بدون مجوز تا همین اواخر 

در اطراف این محوطه باستانی حفر شده اند، مربوط می دانند.
 علیرضا عســکری چاوردی، مدیر پایگاه میراث جهانی تخت جمشــید، از 
۱۵ استاد دانشگاه شیراز که اواخر اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ این محوطه باستانی 
را بررسی کردند، نقل قول کرد که »بخشی از آنچه در نقش رستم رخ داده، 
"فروشُست" بوده است. همچنین در محوطه رانش اتفاق افتاده است. از 
طرفی، اثرات فرونشست های گسترده در طی سال های گذشته در دشت 
مرودشــت، در این محوطه به دلیل ضعف و سســتی خاک، بیشتر بوده 

است.«
ایمان انتظام سلطانی، رئیس گروه آب زمین شناسی سازمان زمین شناسی 
و اکتشافات معدنی به تازگی گزارش قابل تأملی درباره وضعیت فرونشست 
در دو محوطه تخت جمشــید و نقــش رســتم داده اســت. او گفته که 
»شکاف های زیادی در مرز سنگی سازه های هخامنشی مثل تخت جمشید 
یا نقش رستم با بخش خاکی آن، که همان دشت مرودشت است، وجود 
دارد. بارندگی باعث می شــود شکاف هایی که بین دشــت و کوه به وجود 
می آید، فرســایش خندقی پیدا کند و به مرور زمان بزرگ تر شود. شسته 
شدن این شکاف ها و فرسایش خندقی ناشی از آن، به قسمت هایی از آثار 
تاریخی که در بخش خاکی واقع شده اند، مثل کعبه زرتشت در نقش رستم، 
تأثیر منفی می گذارد. متأسفانه هرسال با شروع فصل بارش عمیق تر شدن 

شکاف ها بیشتر می شود.«
پیشنهاد رئیس گروه آب زمین شناسی سازمان زمین شناسی این است که 
دشت مرودشت به حالت تعادل آبی برسد و بیشتر از ورودی از آن برداشت 
آبی نشود؛ چرا که در دو ســال ۲۰۲۱ تا ۲۰۲۳ دشت مرودشت چیزی بین 
۲۱ تا ۲۵ سانتی متر فرونشست داشته و این درحالی است که در یک بازه 
۹ساله از سال ۲۰۱۴ تا ۲۰۲۳ حداکثر نشست ها تجمعی بوده که میانگین 

آن در مرودشت به ۱۰۰ سانتی متر می رسد.
اما عســکری چاوردی، اســتاد باستان شناســی مطالعات هخامنشی 
دانشگاه شیراز و مدیر پایگاه میراث جهانی تخت جمشید درباره وضعیت 
نقش رستم این فرضیه ها را مطرح کرده اســت که به احتمال خیلی زیاد 
در محوطه نقش رستم کانال آبی بوده است که پر شده و اکنون کارکردش 
را از دست داده است. از طرفی، رانشــی در سازه های اطراف کعبه زرتشت، 

که در پایان کاوش های باستان شناسی توســط مرمتگران ساخته شده، 
رخ داده است. افزون بر اینها خاک در محوطه نقش رستم سُست بوده و 
آب به آن نفوذ کرده و  این احتمال را مطرح کرده است که شاید در زیر این 
 سطح )اطراف کعبه زرتشت( ســازه های دیگری هم باشد که از زیرخاک 

بیرون نیامده است.
حالا باستان شــناس در پی یافتن پاســخ این احتمــالات، کاوش های 

باستان شناسی در نقش رستم را آغاز کرده اند.
علیرضا عسکری چاوردی، اســتاد باستان شناسی مطالعات هخامنشی 
دانشگاه شیراز که سرپرست کاوش های باستان شناسی نقش رستم را به 
عهده دارد و پیش از آن تجربه کاوش های باستان شناسی شهر پارسه تخت 
جمشید را داشته است، درباره جزییات کاوش های باستان شناسی در این 
محوطه، می گوید: کاوش های باستان شناسی طی دوماه در محوطه تاریخی 
نقش رستم با هدف ساماندهی و حل مشکل فروشُست ها طی ماه های 

خرداد و تیرماه ۱۴۰۳ در حال انجام است.
مدیر پایگاه میــراث  جهانی تخت  جمشــید اضافه می کنــد: مطالعات 
باستان شناسی در این مدت نشان داد برای حل مسئله نقش رستم لازم 
است پژوهش های بلندمدت و دامنه داری در این محوطه باستانی تعریف 
و انجام شود. او اظهار می کند: یکی از عمده ترین عوامل تخریب و فروپاشی 
محوطه نقش رســتم نبود مطالعات باستان شناسی طی ۵۰ سال گذشته 

بوده است. در حقیقت پژوهش های باستان شناسی محوطه های باستانی 
را احیا می کند و بــدون پژوهش های باستان شناســی نمی توان میراث 
فرهنگی را نجات داد. سرپرست کاوش های باستان شناسی نقش رستم 
ادامه می دهد: در دو ماه فعالیت باستان شناسی در این محوطه باستانی 
مشخص شد سیستم های انتقال آب، حوضچه ها و کانال های آب، مخازن 
و چاه های باســتانی واقع در این محوطه به کلی از هم فروپاشیده است و 
همین فروپاشی عامل اصلی فروشُست های متعدد در بارندگی های اخیر 

در این محوطه تاریخی بوده است.
او در ادامه گزارش می دهد که در مطالعات باستان شناســی انجام شــده، 
حوضچه آرامش بالای صخره های کوهســتانی کاوش و احیا شد. مسیر 
جویبارهای فصلی و سقوط سنگ ریزه ها به داخل محوطه پاکسازی شد و 
از این پس شاهد سقوط سنگ ریزه ها در زمان شکل گیری آبشار ناشی از 
بارندگی در این محوطه نخواهیم بود. مهمترین مسئله، مهمترین مخزن 
 آب نقش رستم کاوش و سیســتم آن در حال احیا اســت. کارکرد اصلی

 این مخزن هدایت آب های ســطحی در این محوطه و جمع آوری آنها در 
دوره هخامنشی و ساسانی بوده است تا از آسیب به باروها و بناهای موجود 
در محوطه جلوگیری شود. عسکری  چاوردی می گوید: شناسایی یک چاه 
تاریخی دیگر در نقش رستم نشان داد که از این چاه برای سیستم زهکشی 

و هدایت آب ها استفاده می شد.

  لزوم توجه به موضوع گردشگری و توریسم درمانی 
در بازار عراق

مدیرکل دفتر غرب آســیای ســازمان توســعه تجارت ایران، عراق را یکی از مقاصد مهم صادراتی 
کشورمان دانست و گفت: گردشگری و توریسم درمانی از فرصت های مهم بازار عراق است.

به گزارش »تسنیم«، عبدالامیر ربیهاوی با ابراز امیدواری برای بهبود اوضاع در ماه های پیش رو در 
حوزه تجارت خارجی تصریح کرد: دفتر غرب ۱۳ کشــور را تحت پوشش دارد که ۱۲ کشور آن غربی 

است.
وی با بیان اینکه ۴۵ درصد از مجموع صادرات کشــور با عراق انجام شده است، ادامه داد: مجموع 
تجارت در دفتر غرب آسیا قابل توجه و قوی است و در این راستا اولویت صادرات کشور ما صادرات 

با ۱۵ کشور همسایه است که هشت کشور آن عضو دفتر غرب است.
مدیرکل دفتر غرب آســیای سازمان توســعه تجارت ایران با تشــریح وضعیت صادرات ایران به 
عراق و تغییرات پیش آمــده در این مراودات گفت: در ابتدا ۳۰ درصد از بازار عراق توســط ایرانی ها 
 تأمین می شــد ولی در حال حاضر به حدود ۱۲ درصد رســیده اســت که بیانگر پیشی گرفتن رقبا 

در این بازار است.
وی با بیان اینکه عــراق بعد از تحــولات روی داده در صــدد تأمین نیازهای خــود از طریق انجام 
 سرمایه گذاری اســت، ادامه داد: در این حیطه ایرانی ها اقدامات خوبی در حوزه تولید نوشیدنی و 

رب گوجه فرنگی انجام داده اند به طوری که واردات آن به این کشور ممنوع شده است.
ربیهاوی، گردشگری و توریسم درمانی را از دیگر فرصت های بازار عراق اعلام کرد و گفت: فرصت بازار 
عراق به دلیل برنامه ریزی انجام شده برای خودکفایی آن غیرقابل تکرار است و از بازار سنتی تبدیل 

به بازار و تجارت الکترونیکی شده است.
مدیرکل دفتر غرب آسیای سازمان توسعه تجارت ایران با بیان اینکه بازار عراق فرصت ورود به دیگر 
بازارها را هم فراهم می  کند، ادامه داد: عراق در آســتانه عضویت در سازمان wto است در حالی که 

ایران عضو حاضر است.

مرمت یکی از قدیمی ترین حمام های تاریخی کشور در نطنز
سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان نطنز از مرمت حمام افوشته 

با بیش از ۶۰۰ سال قدمت و به عنوان یکی از قدیمی ترین حمام های کشور خبر داد.
حســین یزدانمهر در گفت وگو با »تســنیم« از آغاز عملیات مرمت یکی از قدیمی ترین حمام های 
تاریخی کشور در نطنز خبر داد و اظهار کرد: مرمت حمام افوشــته متعلق به دوره تیموریان، یکی از 

قدیمی ترین حمام های کشور در حال انجام است.
سرپرســت اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرســتان نطنز ضمن اشاره به 
مشخصات حمام تاریخی افوشته، گفت: حمام تاریخی افوشته نطنز یکی از قدیمی ترین حمام های 

کشور متعلق به دوره تیموریان است که بالغ بر ۶۰۰ سال قدمت دارد.
وی افزود: این اداره با توجه به ارزشمند بودن این بنای تاریخی، پیگیری های مکرری را برای احیای 
آن انجام داد و با مساعدت اداره کل استان مبلغ چهار میلیارد ریال از محل اعتبارات ملی تخصیص 

یافت و با عقد قرارداد با پیمانکار واجد شرایط انجام کاشی کاری این حمام آغاز شد.
یزدانمهر در بیان جزئیات مرمت صورت گرفته حمام تاریخی افوشته، گفت: با طرح برداری قسمتی 
از کاشی کاری قدیمی باقیمانده از گذشته، کاشــی کاری ازاره بخش سربینه حمام به طور کامل و 

بخش عمده ای از گرمینه نیز انجام شد.
وی تأکید کرد: با تخصیص مجدد یک میلیارد ریال اعتبار استانی مابقی کاشی کاری این حمام نیز با 
عقد قرارداد با پیمانکار در حال انجام است در حالی که این حمام یکی از بناهای ارزشمند مجموعه 
تاریخی افوشته است که در جنوب غربی ساختمان خانقاه و کنار بنای زیبای شربتخانه واقع شده و 

به شماره ۱۶۹۵ در سال ۱۳۶۴ در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسیده است.

اخبار
شنبه  ۲۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۵ صفر ۱۴۴۶ / ۱۰ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۰

مفاد آراء
5/116 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابــر آراء صادره هيئت موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضي ذيل محرز گرديده اســت. لذا مشــخصات متقاضي 
واملاک مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 
روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي 
ميشــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي 
داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را 
به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تســليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي 
اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302015000193 مورخ 1403/03/23  آقای روح اله 
سليميان ريزی فرزند محمد نسبت به شش دانگ  يکباب خانه  به مساحت 249/43  
متر مربع مفروز از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع 

الواسطه خريداري شده از مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/02                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/17
م الف: 1755707   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
5/117 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 819 مورخ 1403/3/9 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم اشــرف 
خيرخواه به شناسنامه شماره 694 کدملی 1288949936 صادره اصفهان فرزند حسن 
در ششدانگ يک درب باغ به مســاحت 1880/66 متر مربع )بدون درج اعيانی و با 
کاربری کشاورزی با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی(  پلاک شماره 4618  اصلی 
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی 

مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
اين اداره تسليم و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجــع قضايی تقديــم نمايند. بديهی اســت در صورت 
 انقضای مدت مذکور و عدم وصــول اعتراض طبق مقررات ســند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/03                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18
م الف: 1757209  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
5/118 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شــماره 140360302210001776 مــورخ 1403/04/14 هيات اول/ دوم 
موضــوع قانون تعيين تکليــف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب شــرق اصفهان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی، آقای حبيب اله قاســم پور به شناسنامه شماره 658 
کدملی 2296519377 صادره شيراز فرزند عبداله در ششــدانگ يک قطعه زمين 
کشــاورزی با کاربری کشاورزی به مســاحت 639/37 متر مربع پلاک شماره 211 
فرعــی از 2249  اصلی واقع در اصفهــان بخش 6 حوزه ثبت ملک جنوب شــرق 
اصفهان تائيد )انتقال عادی مع الواسطه از طرف شــاپور کامه که بموجب صفحه 
 79 دفتر 23 املاک ششــدانگ پلاک 2249/5 ســابقه ثبت و ســند دارد( محرز 

گرديد ه است.
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره 
تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/03                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18
م الف: 1757218  حميد رضا خسروی  رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب شرق 

اصفهان
مفاد آراء

5/119 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 

بــر راي شــماره  140360302007002715 و 140360302007002716 و  برا
140360302007002717  هيات  دوم موضوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي 
اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای عبدالمجيد رشــيدی فرزند 
علی  به شماره شناسنامه 68 نسبت به 1602/34 ســهم مشاع و آقای حيدر علی 
رشيدی فرزند علی بشماره شناســنامه 382 نسبت به 1305/33 سهم مشاع و آقای 
روح ا... رشيدی فرزند علی بشماره شناسنامه 1122 نسبت به 1488/09 سهم مشاع 
از 4395/76 سهم ششــدانگ يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی باغی به 
مســاحت 4395/76 متر مربع پلاک 774 فرعی از 430 اصلی واقع در مينادشــت 
خريداری از مالک رسمی آقای حيدر علی رشــيدی باغوحوشی فرزند حسن محرز 

گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عمــوم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشــود در 
صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دوماه اعتــراض خود رابه اين اداره 
تسليم وپس از اخذ رســيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/03                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18
م الف: 1756723  مظاهر عباســي قلعه شــاهي رئيس ثبت اسناد و املاک 

فلاورجان
مفاد آراء

5/120 آگهی موضــوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئين نامه قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 140360302034002891 مورخ 1403/3/17 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی آقای/
خانم مجيد کريمی مشکانی فرزند علی بشماره شناسنامه 158 صادره از کاشان در 
ششدانگ زمين مزروعی با کاربری کشاورزی به مساحت 25394.07 متر مربع مفروز 
از پلاک 66 اصلی واقع در بخش 4 کاشان خريداری از مالک رسمی آقايان عزيزاله 

کريمی و علی اصغر حسنی محرز گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
ميتوانند از تاريخ انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتــراض خود را به اين اداره 
تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/05/03                        

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/18
م الف: 1756825 محمدعلی ناظمی اشنی رئيس ثبت اسناد و املاک  کاشان 

مفاد آراء )اصلاحی(
5/121 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابــر رای شــماره 140260302210004761 مــورخ 1402/11/26 و رای اصلاحی 
140360302210001305 مورخ 1403/03/12 هيــات اول/ دوم موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، آقای 
عليرضا فصيحی زاده به شناســنامه شــماره 299 کدملــی 1286445329 صادره 
اصفهان فرزند محمد در قسمتی از ششدانگ يک باب خانه مسکونی به مساحت 
1099/50 متر مربع پلاک شماره99  اصلی واقع در اصفهان بخش 6 حوزه ثبت ملک 
جنوب شــرق اصفهان تائيد )انتقال عادی از طرف آقای محمد فصيحی بموجب  
سند شماره 4054 مورخ 25/1/31 دفترخانه 40 اصفهان  پلاک  99 بخش 6 به نسبت  
چهار پنجم انتقال گرديده است( محرز گرديد ه است.  لازم به ذکر است پلاک ثبتی 

در رای اوليه اشتباها 66 آورده شده است که صحيح آن 99 اصلی می باشد. 
 لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نســبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
اين اداره تسليم و پس از اخذ رســيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، 

دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای 
 مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکيت صادر خواهد شد.

م الف: 1765483  حميد رضا خسروی  رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب شرق 
اصفهان

فقدان سند مالکیت
5/122 شــماره نامه: 140385602210003175- 1403/05/02 سند مالکيت 
ششــدانگ  پلاک ثبتی شــماره 87  فرعی از 120 اصلی واقع در بخش 20 ثبت 
اصفهان بنام اصغر کمالی خاتون آبادی  ســابقه ثبت و صدور سند به شماره چاپی 
254776 بشــماره دفتر 42 صفحه 169 بشــماره ثبتــی 8969 )دفترچه ای( که 
بموجب ماده 140 يا 133 هيات به شــماره مســتند 16805 مورخ 1385/08/24 
به مالکيت نامبرده در آمده و ســند صادر و تسليم شده است و ســپس  نامبرده با 
ارائه درخواســت کتبی به انضمام دو برگ استشــهاديه که امضاء شهود آن ذيل 
شــماره  يکتا 7- 140302159091000606 و رمز تصديق 269687-739869  
مورخ 1403/05/01  که به گواهی دفترخانه 480  شــهر زيار رسيده  مدعی است 
که  ســند مالکيت آن بعلت جابجايی مفقود گرديده و وی درخواســت صدور سند 
مالکيت المثنــی ملک فوق را نموده لــذا مراتب  به اســتناد تبصره يک اصلاحی 
ذيل ماده 120 آئيــن نامه قانــون ثبت در يک نوبــت آگهی می شــود چنانچه 
 کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم يا وجود ســند مالکيت نزد خود 
می باشد از تاريخ انتشــار اين آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن 
ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمائيد تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده ســند مسترد گردد بديهی است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرســيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا 
 سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد.

 م الف: 1765633 حميدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
جنوب شرق اصفهان

تحديد حدود اختصاصي
5/123 شــماره نامه : 140385602025006094-1403/05/13 چون تحديد 
حدود ششــدانگ يکباب گاراژ پلاک شــماره 1591 فرعــي از 13/308  واقع در 
لادان بخــش 14 ثبت اصفهــان که طبق پرونــده ثبتي به نــام صفرجان نثاری 
لادانی فرزند قاسم نسبت به يک  و نيم دانگ مشــاع و شرکا در جريان ثبت است 
به علت عدم حضور متقاضــي ثبت به عمل نيامده اينک بنا به دســتور قســمت 
اخيراز ماده 15 قانــون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبــرده تحديد حدود ملک مرقوم 
در روز سه شــنبه مورخ 1403/6/20 ساعت 9 در محل شــروع و به عمل خواهد 
آمد، لذا به موجب ايــن آگهي به کليــه مالکين و مجاورين اخطــار مي گردد که 
در روز و ســاعت مقرر در محــل حضور يابنــد. اعتراضات مجاوريــن و صاحبان 
املاک مطابق مــاده 20 قانون ثبــت از تاريخ تنظيم صــورت مجلس تحديدي 
تا 30 روز پذيرفته خواهد شــد  و طبق تبصره 2 ماده واحده قانــون تعيين تکليف 
پرونده هاي معترضي ثبت معترض ظــرف يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض به 
اين اداره بايســتي با تقديم دادخواســت به مراجع ذيصلاح قضايي گواهي تقديم 
 دادخواســت را اخذ و به اين اداره تســليم نمايــد. تاريخ انتشــار: 1403/05/20 
م الف: 1765608  ابوالفضل شــهرياري نائيني مدير واحــد ثبتي حوزه ثبت 

ملک غرب اصفهان

با توجه به تعطیلی چهارشنبه و پنج شنبه 17 و 18 مرداد تاريخ چاپ نوبت دوم به شنبه 20 مرداد تغییر يافت

باستانشناسانچراسراغ»نقشرستم«رفتهاند؟

زمینی که دهان باز کرده



اصفهان در انتظار احیای زاینده رود و فاز دوم آبرسانی برای رفع بحران آب شرب

شاید فرجی شود
مدیرکل ستاد مدیریت بحران استانداری اصفهان بیان کرد: رفع مسئله آب شرب اصفهان با احیای 

زاینده رود و تکمیل فاز دوم طرح آبرسانی به اصفهان بزرگ محقق می شود.
منصور شیشه فروش با نظر به توده هوای گرمی که از  روز دوشنبه تا روز چهارشنبه )۱۵ تا ۱۷مردادماه( 
بر اصفهان حاکم بوده اســت، به »ایســنا« گفت: تاکنون بــه ۵۳ نفر به علت عــوارض گرمازدگی و 

آفتاب سوختگی خدمات امدادی، درمانی و اورژانسی در مراکز درمانی و فوریتی ارائه شده است.
او ادامه داد: همچنین در مسیر جاده های شهری و روستایی به ۴۵ خودرو که به علت افزایش دما دچار 
نقص فنی، جوش آوردن  و ترکیدگی لاستیک شده بودند، امدادرسانی شده است. عوامل شرکت های 

توزیع برق و آب و فاضلاب نیز نسبت به اصلاح و بازسازی ۶۱ مورد حادثه ایجادشده اقدام کرده اند.
این مقام استانداری بیان کرد: حوادث اخیر بر اثر شدت گرما و متنوع بوده است. اختلال در شبکه های 
آبرسانی ناشی از ترکیدگی و نشت آب، قطعی برق و آتش سوزی در تابلوهای برق، ترانسفورماتورها و 
شبکه های برق از آن جمله اند. این وضعیت گرما تا روز یک شنبه )۲۱مردادماه( ادامه خواهد یافت و 

به مراقبت های بیشتری نیاز است.
 شیشه فروش از صدور جدیدترین اطلاعیه ستاد مدیریت بحران استانداری اصفهان خبر داد و اضافه 
کرد: با توجه به تداوم شرایط گرما و افزایش دما مدیریت بحران استان اصفهان به شرکت های برق، آب 
و فاصلاب، اورژانس، جمعیت هلال احمر و مراکز بهداشتی و درمانی آماده باش داده است تا به منظور 

ارائه به موقع خدمات امدادی، فوریتی و کنترل حوادث آماده باشند.
مدیرکل ستاد مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشاره به افزایش بی سابقه دما طی تیر و مردادماه 
سال جاری گفت: کمبود جدی منابع آب باعث شده اســت که با پدیده خزان و برگریزان درختان در 
تابستان روبه رو شــویم. این خزان در بین درختان شهر اصفهان و شهرهای مســیر زاینده رود دیده 
می شود. بروز تنش آبی در ۵۰۰۰ هکتار از فضای سبز اصفهان و فضای سبز دانشگاه ها و صنایع، پارک 

ناژوان، کمربند فصای سبز شرق اصفهان و پارک جنگلی حبیب آباد نیز دیده می شود.
او افزود: افزایش دما، خشکی رودخانه زاینده رود و کاهش سطح آب و کیفیت آب چاه ها، خشکی 
قنوات و چشــمه ها باعث ازدســت رفتن منابع آبی محلی و بروز تنش آبی در ۱۶۰۰۰ هکتار از باغات 
کشاورزی شده است. کمبود آب شرب نیز از دیگر پیامدهای آن محسوب می شود. در حال حاضر، 
در ۳۲ نقطه شهری و ۳۵۶ روستای سطح استان و ۴۲ نقطه عشایری از طریق تانکر و به صورت سیار 

آبرسانی می شود.
شیشه فروش یادآور شد: در شرایط افزایش دما در تأمین منابع آب شرب مشکل داریم. در شهرها و 
روستاهای واقع در طرح آبرسانی اصفهان بزرگ به میزان ۳ متر مکعب دچار کمبود شده ایم و ناترازی 
ایجاد شده است. ناترازی در توان تولید برق استان نیز ایجاد شده است و بیش از ۱۷۰۰ مگاوات کمبود 

داریم.
 او تأکید کــرد: کمبود آب شــرب، قطعی و کم فشــاری در بســیاری از محله های شــهر اصفهان، 
شهرستان های شهرضا، خمینی شهر، اردستان، نایین، ورزنه، هرند، فلاورجان، شاهین شهر و برخوار، 

زیار، نجف آباد و بسیاری از روستاهای محدوده دیده می شود.
مدیرکل ستاد مدیریت بحران اســتانداری اصفهان توضیح داد: راهکار رفع مشکلی که در تأمین آب 
شرب وجود دارد احیای زاینده رود و تکمیل فاز دوم طرح آبرسانی به اصفهان بزرگ است. برای تحقق 
این مهم باید وزارت نیرو و سازمان برنامه و بودجه کشور نسبت به انجام تعهدات خود در تأمین منابع 

اعتباری دقت کنند تا از تکرار موارد مشابه جلوگیری شود.
شیشه فروش همچنین توضیح داد: با توجه به افزایش غلظت آلاینده های جوی در چند روز اخیر که 
ناشی از گرد و خاک و ازن سطح زمین هستند، شاخص آلودگی هوا در شرایط ناسالم برای عموم قرار 
دارد. این آلودگی در شهر های اصفهان، کاشان، آران و بیدگل و شهرهای واقع در شعاع ۵۰ کیلومتری 
شهر اصفهان دیده می شود. وی افزود: عموم مردم به خصوص افراد آسیب پذیر و بیماران باید در رعایت 

اصول بهداشتی و کاهش سفرهای شهری کوشا باشند.

دریافت وجه برای ثبت نام دانش آموزان، چالش هر ساله والدین اصفهانی

اجباری نیست ولی اجباره!

هرســاله همزمان با شــروع ثبت نام دانش آموزان در دوره های مختلف 
تحصیلی، یکی از چالش هــای مهم و مکرر والدیــن دریافت وجه برای 
ثبت نام در مدارس است. به گزارش »ایرنا«، با توجه به وضعیت اقتصادی 
و معیشتی خانواده ها پرداخت این مبلغ برای آنها به ویژه والدینی که دارای 
چند فرزند مدرسه رو هستند بسیار سخت و غیرممکن است. هرچند که 
وزارت آموزش و پرورش هرساله دریافت هرگونه وجهی در هنگام ثبت نام 
را ممنوع اعلام می کند ولی دریافت این وجه همچنان از ســوی مدیران 
مدارس تکرار می شود. مادر یک دانش آموز دوره ابتدایی در اصفهان در این 
باره به »ایرنا« گفت: برای ثبت نام فرزندم با مراجعه به چند مدرسه دولتی 
با شرط پرداخت وجهی به عنوان پیش ثبت نام مواجه شدم. سمیه ناظمی 
افزود: به ناچار در یکی از این مدارس دولتی که در نزدیکی محل سکونت 
ما قرار دارد مجبور به پرداخت مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال شــدم. در تماسی که 
با آموزش و پرورش ناحیه مربوطه داشتم تنها به این جمله اکتفا شد که 
پرداخت این وجه اختیاری است و اجباری نباید در آن باشد و این در حالی 

است که ما به اجبار پرداخت کردیم. 
پدر ۲ دانش آموز دوره ابتدایی نیز که نسبت به پرداخت وجه برای ثبت نام 
فرزندانش اعتراض داشت به »ایرنا« گفت: دو فرزند پسر کلاس سوم و 
ششمی دارم که هرساله برای ثبت نام آنها با مشکل پرداخت وجه مواجهم. 
حسن امامی، که خود را کارمند یکی از ادارات اصفهان معرفی کرد، افزود: 
این در حالی اســت که برای تأمین هزینه های اولیه تحصیل آنها از جمله 

تأمین کیف و نوشت افزار و دیگر نیازهای مربوطه در مضیقه هستم. اولیای 
این دانش آموزان با اشاره به پاسخ یکسان و تکراری مسئولان مبنی بر اینکه 
دریافت هرگونه وجهی به عنوان پیش ثبت نام ممنوع اســت،گفت: این 
جمله هیچ تأثیری در عملکرد مدیران مدارس دولتی برای ثبت نام ندارد. 
مادر یک دانش آموز دوره متوسطه در اصفهان نیز در گفت و گو با »ایرنا« از 
عملکرد مدیران برخی مدارس غیردولتی در دریافت مبالغی متفرقه به جز 
شهریه اعلامی از سوی آموزش و پرورش انتقاد کرد. سهیلا نایب افزود: به 
دلیل نزدیکی یک مدرسه غیردولتی به محل سکونتمان مجبور به ثبت نام 
فرزندم در این مدرسه شدم که در فیش های واریزی مبلغی به جز شهریه 
مدرســه دریافت و اعتراض کردم که مورد قبول واقع نشد. وی با انتقاد از 
دیدگاه دست اندر کاران مدارس غیردولتی که خانواده این دانش آموزان 
را از اقشار مرفه می دانند و به بهانه های مختلف از آنها پول طلب می کنند 
گفت: باید این دیدگاه تغییر کند و این مدارس بیشــتر در تیررس بازدید 

مسئولان مربوطه قرار بگیرد.

آموزش و پرورش اصفهان آماده رسیدگی به شکایات ثبت  نامی است
رئیس اداره ارزیابی عملکرد و رســیدگی به شــکایات آموزش و پرورش 
اصفهان گفت: اولیای دانش آموزان در صورتی کــه در روند ثبت نام دچار 
مشکل شدند و نیازمند طرح شکایت بودند، می توانند به کارشناسان این 

اداره در نواحی و مناطق ۴۱ گانه استان مراجعه کنند. 

مصطفی درستکار در گفت و گو با »ایرنا«افزود: همچنین در مرکز استان، 
امکان تماس با شماره تلفن های ۳۷۱۰۸۱۱۰ و ۳۷۱۰۸۱۱۱ وجود دارد و اولیا 
می توانند از این طریق، شــکایات و گزارش های خود را به اطلاع بازرسان 
آموزش وپرورش برسانند. وی تأکید کرد: مشارکت مردمی نباید به بحث 
ثبت نام گره بخورد و در این باره و همچنین تخلفات دیگر، اگر اولیا با مشکل 
مواجه شدند، می توانند از طریق مسیرهای ذکر شده شکایات خود را مطرح 
کنند. رئیس اداره ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات آموزش و پرورش 
اصفهان افزود: بلافاصله پس از طرح شکایت، تیم های بازرسی با حضور 
در مدرسه اقدام به بررسی موارد لازم می کنند و در صورت نیاز، فرد متخلف 
به ادارات آموزش و پرورش مناطق و نواحی دعوت می شود تا به شکایت 
به صورت کامل رسیدگی شود. وی افزود: روند بازرسی های مستمر از ۱۹ 
اردیبهشت و همزمان با آغاز ثبت نام پایه اول ابتدایی آغاز شده و به صورت 
گسترده ادامه دارد و در هفته پیش رو نیز افزایش خواهد یافت. درستکار 
گفت: اغلب مدیران و عوامل مدارس، فرایند ثبت نام را طبق قانون انجام 
داده  و به تکریم مردم توجه ویژه داشــته اند که از آنها تقدیر می شــود، در 
این میان، برخی موارد معدود نیز مرتکب تخلف شده اند که با آنها مطابق 

مقررات برخورد خواهد شد.

مدارس غیردولتی ملزم به دریافت شهریه مندرج هستند
رئیس اداره مدارس غیردولتی و مشارکت های مردمی آموزش و پرورش 
اصفهان  نیز گفت: مدارس غیردولتی ملزم بــه دریافت مبالغ مندرج در 
پوستر شهریه که در تمامی این مدارس نصب شده هستند و اخذ هرگونه 

وجه خارج از این مبالغ ممنوع است. 
علی حمیدی افزود: در ســال جاری دو نوع پوســتر شهریه »مصوب« و 
»فوق برنامه« باید در محل دفتر مدرسه نصب شود و اخذ هرگونه وجهی غیر 
از مبالغ مندرج در این دو پوستر ممنوع است و هزینه برگزاری جشن های 
خاص و سرویس رفت  و برگشت به ورزشگاه و تهیه بعضی از جوایز ۱۰ درصد 
شهریه مصوب نیز به این شهریه اضافه می شود. وی خاطرنشان کرد: برای 
سال تحصیلی ۱۴۰۴-۱۴۰۳مبنای شــهریه مدارس با کمی تغییر نسبت 
به سال های گذشته پایه ریزی و ابلاغ شــد. حمیدی گفت: شهریه ثابت 
نسبت به سال گذشــته بین ۱ تا ۴۲.۵ درصد اضافه شده است. همچنین 
بر اساس تعداد کلاس هایی که در سامانه تعریف شده شهریه کلاس های 
فوق برنامه از صفر تا ۴۰ درصد شهریه ثابت تعیین شده است. وی افزود: 
پوستر شهریه فوق برنامه باید بر اساس تعداد ساعتی که قید شده است، 
در خارج از ساعات اداری و مطابق با آنچه در پوستر ذکر شده برگزار شود. 
حمیدی تأکید کــرد: کلاس های فوق برنامه اجباری نیســت و در صورت 
تمایل نداشتن اولیا نسبت به شرکت در کلاس ها می توانند در آن ثبت نام 
نکنند. وی خاطرنشان کرد: شهریه در قالب همین پوسترها اخذ شود و در 
صورت موافقت اداره مربوطه ۱۰ درصد شهریه مربوطه نیز به این مبلغ اضافه 
می شــود و اخذ هرگونه وجه خارج از پوســترها ممنوع است و در صورت 
مشاهده و یا شکایت در این باره اولیا می توانند به کارشناسان ارزیابی ناحیه 

و یا منطقه خود مراجعه کنند. 

اخبار جامعه

فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی گفت: اتباعی که متقاضی زیارت اربعین 
هستند باید با دریافت دفترچه خادم از دفاتر رسمی اقدام کنند. 

سردار احمدرضا رادان افزود: سال گذشــته با اقدامات خوب فاوا و سازمان 
اطلاعات فراجا، خدمت به زائران در ایســتایی به ۵ ثانیه رسید و امیدواریم با 
اقدامات انجام شده ایستایی زائران به زیر ۴ ثانیه برای ورود و خروج برسد. 
وی گفت: پلیس های تخصصی همچون مواد مخدر، یگان ویژه و مرزبانی نیز 
برای ایجاد امنیت در سفر اربعین در میدان حاضر خواهند بود، همچنین چهار 
روز مرخصی تشویقی برای تمام نیروهای انتظامی که در مأموریت های مربوط 
به اربعین شرکت می کنند در نظر گرفته شده است. سردار رادان گفت: در ادامه 
مانور بزرگ اربعین، تمام یگان های انتظامی برای کمک به خدمت و همکاران 
مستقر در مرزها حاضر هســتند، برای مراسم با شــکوه اربعین ۳۰۰۰گشت 
خودرویی شامل گشت انتظامی، راهور و ضربت و مبارزه با مواد مخدر نیروهای 

انتظامی مجموعه های خدمت رسانی را همراهی می کند که از این تعداد۱۰۰۰ 
خودرو نیز کنترل عملیات برای مدیرت ترافیک را بر عهده خواهند داشت. وی 
با بیان اینکه در موضوع خدمت رسانی به زائران تا به امروز )چهارشنبه( یک 
میلیون و ۵۰۰ هزار گذرنامه صادر شد که ۶۵۰ هزار گذرنامه زیارتی بود،گفت: 
برای حضور در راهپیمایی اربعین به اتباع خارجی در مبادی مرزی مجوز خروج 
و دفترچه خادم صادر نمی شود، اتباعی که متقاضی زیارت اربعین هستند باید 
با دریافت دفترچه خادم از دفاتر رسمی اقدام کنند و به هیچ زائری در مبادی 
مرزی دفتر خادم ارائه نمی شود. فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران 
با بیان اینکه اتباع خارجی فقط از مرز چذابه اجازه خروج و ورود برای ســفر 
اربعین را دارند، گفــت: درباره اتباع غیرمجاز نیز با توجه به اینکه سیاســت و 
برنامه ها مبتنی بر بازگشت تمام اتباع غیرمجاز است، این عزیزان باید تا پایان 

سال کشور را ترک کرده و به کشور خود بازگردند.

رئیس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات فرماندهی انتظامی استان اصفهان 
از دام  جدید کلاهبرداران اینترنتی با عنوان »دریافت بســته معیشــتی رئیس 
جمهور« خبر داد. سرهنگ سیدمصطفی مرتضوی با اشاره به شگردهای مختلف 
کلاهبرداران ســایبری افزود: به تازگی در شــبکه های اجتماعی و پیام رسان ها 
لینکی با عنوان بسته معیشتی و حمایتی رئیس جمهور جدید با هدف کلاهبرداری 
و خالی کردن حساب شهروندان ارسال می شود. وی اظهار کرد: این لینک ها با 
هدایت کاربران به درگاه های جعلی، باعث می شود سودجویان ضمن دسترسی 
به اطلاعات بانکی شهروندان، به حساب  بانکی آنها دستبرد بزنند. رئیس پلیس 
فتا استان اصفهان افزود: شهروندان نباید فریب پیامک هایی را که از طریق شماره 
های شخصی یا پیام رسان های بومی و غیربومی با سوء استفاده از نام دوستان و 
آشنایان برای آنها ارسال می شود، بخورند. وی تصریح کرد: کاربران باید با افزایش 
دانش سایبری و سواد رسانه ای خود فریب مجرمان را نخورند و در دام آنها گرفتار 

نشوند. سرهنگ مرتضوی تأکید کرد: شهروندان در صورت مشاهده موارد مجرمانه 
می توانند موارد را از طریق شــماره ۰۹۶۳۸۰ مرکز امداد و فوریت های ســایبری 

پلیس فتا و یا سایت پلیس فتا به نشانی https://fata.gov.ir گزارش کنند.

نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه اصفهان گفت: اگــر افراد جامعه در 
حرفه ای خاص با بهره گیری از دستگاه فنی و حرفه ای مهارت کسب کنند، آمار 

بیکاری در جامعه نیز کاهش می یابد.
آیت ا... سیدیوســف طباطبایی نژاد در دیدار با مدیرکل و معاونان آموزش فنی 
و حرفه ای اصفهان افزود: مهارت آموزی در کنار تحصیل رشته مورد نیاز کشور، 
لازمه پیشرفت جامعه است.وی اضافه کرد: کار فنی حرفه ای، کار بزرگی است 

زیرا کســب علم محض به تنهایی کافی نیست، بلکه نیازمند تمرین و کار عملی 
اســت. امام جمعه اصفهان با بیان ضرورت تطابق و تکامل رشــته تحصیلی با 
مهارت آموزی گفت: افراد باید پس از تحصیل، آموزش های علمی کسب شده را 
با آموزش های فنی و حرفه ای تکمیل کنند. وی خاطرنشان کرد: یکی از کارهای 
اشتباه کنونی مربوط به تحصیلات دانشگاهی است که باید بدانیم در کشور چه 

مشاغلی نیاز داریم و چگونه باید برای پرورش دانشجویان تلاش کنیم.

نماینده ولی فقیه در استان اصفهان افزود: اکنون کار در جامعه وجود دارد، اما 
جوانان به دلیل داشتن مدرک دانشــگاهی صرف، حاضر به انجام برخی کارها 

نیستند که این یک خطر است.
وی با تأکید بر اهمیت ســوابق تحصیلی افراد در ورود به دانشــگاه گفت: اگر 
دانشــجو هدف از تحصیل خود را در رشــته مربوطه بداند، این مســئله باعث 
پیشرفت کشور می شود اما اکنون ما به این مهم توجه نمی کنیم و تنها درصدد 
افزایش تعداد رشته ها و دانشجویان خود هستیم که موجب از بین رفتن بودجه 
کشور می شــود. عضو مجلس خبرگان رهبری توجه به رشته های مخصوص 
بانوان و اختصاص سهمیه به این رشــته ها را نیز مهم توصیف کرد و گفت: این 

مسئله باید بررسی و مدیریت شود زیرا رها کردن آن سبب سرخوردگی بانوان 
فارغ التحصیل دانشگاهی می شود و این منشأ خطر است.

وی اضافه کرد: باید رشته هایی که برای فنی و حرفه ای نیاز است ارائه و رشته های 
عمومی به بخش غیردولتی سپرده شود، زیرا دولت نمی تواند همه رشته ها را 

به صورت رایگان ارائه کند.
آیت ا... طباطبایی نژاد، مشــارکت مردم و بهره گیــری از ظرفیت های بخش 
خصوصی را امر بسیار مهمی عنوان کرد و گفت: مجوزهای بخش خصوصی باید 
از سوی فنی و حرفه ای صادر شــود تا از حیف و میل بودجه  دولتی جلوگیری 

به عمل آید.

رئیس پلیس فتا استان اصفهان هشدار داداتباع برای اربعین دفترچه خادم را از دفاتر رسمی دریافت کنند

دام جدید کلاهبرداران سایبری با عنوان »دریافت بسته معیشتی رئیس جمهور«

امام جمعه اصفهان: 

کاهش نرخ بیکاری نیازمند مهارت آموزی است

شنبه  ۲۰ مرداد ۱۴۰۳ / ۵ صفر ۱۴۴۶ / ۱۰ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۰

فقدان سند مالکیت
5/124 شــماره نامه: 140385602011002699 -1403/05/14 نظر به اینکه ســند 
مالکیت شــش دانگ پلاک ثبتی شــماره 1337  اصلی واقع در بخش 2 خوانســار ذیل 
ثبــت 2130 در صفحه 342 دفتر املاک جلد 9  به نام عباس شــیر افکن تحت شــماره 
چاپی مسلســل 796181  ثبت و صادر و تســلیم گردیده اســت ســپس به موجب سند 
48180 مورخ 1376/04/07 دفتر 12 خوانســار تمامت شــش دانگ بــه نحو قطعی به 
عشــرت نیازی واگذار گردیده  اســت . نامبرده با ارائه درخواســت کتبی به شماره وارده 
140385602011001415 به انضمام دو برگ استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل 
شماره 140302158679000065 به گواهی دفترخانه 457 خوانسار رسیده است مدعی 
است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود گردیده است و درخواست صدور المثنای 
سند مالکیت ملک فوق را نموده اند لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 
آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت 
به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل ســند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد 
گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض سند مالکیت 
 یا سند معامله ارائه نشــود اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1764745  اداره ثبت اسناد و املاک خوانسار 

فقدان سند مالکیت
5/125 شــماره نامه: 140385602015001427- 1403/05/13 نظر به اینکه آقای علی 
محمدی فرزند محمد به وکالت از طرف احمدرضا خدادادی فرزند حسن به موجب وکالتنامه 
شــماره 100155 مورخ 1403/04/31 دفترخانه شماره 27 زرین شــهر  به استناد 2 برگ 
استشهادیه محلی که هویت و امضاء شهود رسما گواهی شده، مدعی است که سند مالکیت 
ششدانگ یک واحد آپارتمان پلاک 17796 فرعی از 582- اصلی واقع در فولاد شهر بخش 
 9 ثبت اصفهان که به نام وی، ثبت و ســند مالکیت صادر و تسلیم گردیده و معامله دیگری
 انجام نشــده و به علت جابجایی مفقود شده اســت لذا چون نامبرده درخواست صدور سند 
 مالکیت المثنی نموده، طبــق ماده 120 اصلاحــی آئین نامه قانون ثبــت، مراتب آگهی 
می شود که هر کس مدعی انجام معامله نسبت به ملک موصوف یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا 10 روز پس از آن به این اداره مراجعه و اعتراض خود 
را کتباً با مدارک مثبت تسلیم نماید و چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراضی نرسد و یا در صورت 
اعتراض، اصل سند یا سند معامله ارائه نشود، اداره ثبت، المثنای سند مالکیت را طبق مقررات 
صادر و به متقاضی تســلیم خواهد کرد.  ضمناً تمامت ششدانگ پلاک فوق به موجب سند 
 رهنی شماره 51366 مورخ 1386/03/01 دفتر 37 زرین شهر نزد بانک صادرات اصفهان
  شــعبه فولادشــهر در قبال مبلغ 130/166/667 ریــال به مدت 15 ســال در رهن قرار 
 گرفته اســت. م الف: 1764331 مصطفی شمســی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک

 زرین شهر) لنجان (

آگهی مزایده اموال منقول )خودرو(
5/126 بر اســاس پرونده اجرایــی شــماره 140304002136000015 به شــماره بایگانی 
140300018 واحد اجرای اسناد رســمی دولت آباد یک دستگاه خودروی سواری پراید صبا 
)جی-تی- ایکس( مدل 1376 به شــماره انتظامی 43- 537 د 73 رنگ سفید به شماره 
شاســی S1412276540800 و شــماره موتور 00050793 که به موجب نامه راهنمایی و 
رانندگی مورخ 1403/02/06 متعلق به آقای حســین ســعید نام پدر: محسن تاریخ تولد: 
1369/05/13 شماره ملی: 5100027916 می باشد که در قبال طلب خانم فهیمه شایگان 

نژاد و نیمعشر اجرایی بازداشت گردیده و درپارکینگ امیر دولت آباد متوقف می باشد.
طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری خودروی سواری پراید صبا )جی-تی- ایکس( مدل 
1376 به شماره انتظامی 43- 537 د 73 در زمان بازدید کاپوت جلو تصادفی، جو پنجره 
شکسته، شاسی جلو سمت چپ پیچیدگی داشته، لاستیک ها 50درصد قابل استفاده و 

باطری فرسوده می باشد.
 که با توجه به مدل و وضعیت ظاهری به نظر کارشــناس ارزش فعلــی خودرو به مبلغ 
700000000 ریال )معادل هفتــاد میلیون تومان( ارزیابی گردیــد و طالبین می توانند به 
آدرس پارکینــگ امیر دولت آباد جهت بازدیــد مراجعه و از مورد مزایــده دیدن به عمل 
آورند. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های پارکینگ و غیره به عهده برنده مزایده است. 
مزایده از ساعت 9 صبح الی 12 روز چهارشــنبه مورخ 1403/05/31 در واحد اجرای اسناد 
رســمی برخوار واقع در دولت آباد خیابان مطهری روبروی شــرکت تعاونی شهرداری از 

طریق مزایده به فروش می رســد. مزایده از مبلغ 700000000 ریال )معادل هفتاد میلیون 
تومان( شــروع و به بالاترین قیمت پیشــنهادی نقدا فروخته می شــود و درج در سایت 
ســازمان به منزله انتشــار در روزنامه کثیرالانتشار محلی می باشــد و خریداران جهت 
شــرکت در مزایده باید مبلغ ده درصد پایه مزایده را طی فیش ســپرده به شماره حساب 
IR090100004061013207670192 بنام تمرکز وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک 
کشــور با شناســه واریز 947108561176070070760000000000 نزد بانک مرکزی بابت 
پرونده کلاســه فوق پرداخت نمایند. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش 
را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حســاب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مهلت مقرر مانده فروش به حساب سپرده واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد 
نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. لازم به ذکر اســت کلیه هزینه های قانونی تا 
تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شــده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده 
است و در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده 
مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد. ضمنا چنانچه روز 
مزایده تعطیل رســمی گردد، مزایده در روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان 

مقرر برگزار خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/05/20
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/05/31

م الف: 1765064 اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان برخوار



فدراسیون دوچرخه سواری زمستان سال گذشته با جاناتان ویگنز، همکاری خود را آغاز کرد و در نظر دارد به همکاری با این مربی بلژیکی دوچرخه سواری ادامه 
دهد و برنامه بعدی بازی های آسیایی ۲۰۲۶ است. 

ویگنز در گفت وگو با »ایسنا« درباره  برنامه اش برای موفقیت دوچرخه سواران ایرانی گفت: اهداف کوتاه مدت و بلندمدتی تا المپیک ۲۰۲۸ در نظر داریم همچنین 
برنامه ای قوی برای شناسایی استعدادها داریم. نیاز به اتحاد و ایجاد یک فدراسیون قوی اســت. برای موفقیت نیاز به آموزش با علم روز دنیا، حضور بیشتر در 
مسابقات بین المللی واستعدادیابی بیشتر است.  او در پاسخ به اینکه دوچرخه ســواران ایرانی برای موفقیت به چه چیزهایی نیاز دارند؟ گفت: موارد مختلفی 
وجود دارد مانند زیرساخت های بیشــتر برای آموزش و تعلیم مربیان بیشتر با علم روز دنیا. همچنین نیاز اســت که دوچرخه سوران ایران در مسابقات اروپایی 
که در تقویم اتحادیه جهانی دوچرخه سواری است، شرکت کنند. وی در مورد نقاط قوت و ضعف دوچرخه سواران ایرانی گفت: به اندازه کافی حرفه ای نیستند و 
زیرساخت ندارند اما ذهنیت مثبت و پتانسیل خوبی دارند. با این حال حتماً می توانند آینده خوبی داشته باشند. به نظرم سطح مسابقات در ایران و نوع تجهیزات 

نیز باید بهبود پیدا کند.  

ادامه همکاری فدراسیون دوچرخه سواری با مربی بلژیکی 

تیم جدید کاپیتان وفادار دورتموند مشخص شد
باشگاه لس آنجلس گلکســی با مارکو رویس، ستاره سابق بروســیا دورتموند، به توافق رسیده 
است . به گزارش »ورزش ســه«، مارکو رویس که 4۲9 بازی برای دورتموند انجام داده، پس از 
پایان قراردادش با این باشگاه بوندسلیگایی، قرار است به لس آنجلس گلکسی در لیگ حرفه ای 
آمریکا برود. طبق گزارش »فابریتزیو رومانو«، ستاره سابق دورتموند، به توافق نهایی دست پیدا 
کرده و قرار اســت قراردادی 1۸ ماهه برای پیوســتن به لس آنجلس گلکسی امضا کند. قرارداد 
رویس تا دسامبر ۲۰۲5 با گزینه تمدید خواهد بود. پیش بینی می شود در روزهای آینده تست های 
پزشکی انجام شــود و او احتمالًا در این فصل بتواند برای این باشگاه بازی کند. رویس به عنوان 
یکی از پرافتخارترین بازیکنان تاریخ اخیر بوندس لیگا به لیگ حرفه ای آمریکا می رود. او سه بار به 
عنوان بازیکن فصل بوندس لیگا انتخاب شد، شش بار در تیم منتخب فصل قرار گرفت و در فصل 
14-۲۰13 به عنوان بهترین پاسور انتخاب شد. رویس در طول 1۲ فصل حضورش در دورتموند، 17۰ 

گل به ثمر رساند و 131 پاس گل داد. او همچنین به مدت پنج سال کاپیتان این تیم آلمانی بود.

هشدار به اسلوت: صلاح را از دست نده!
کریس ساتن، ستاره سابق چلسی، می گوید لیورپول باید تمام تلاش خود را برای حفظ محمد 
صلاح انجام دهد و نباید او را بفروشد. به گزارش »ورزش سه«، تنها 1۰ ماه دیگر از قرارداد محمد 
صلاح با لیورپول باقی مانده و کریس ساتن توضیح می دهد که لیورپول باید چه کاری انجام دهد. 
ساتن معتقد اســت که فروش محمد صلاح نباید گزینه ای برای آرنه اســلوت، سرمربی جدید 
لیورپول، باشد.  آینده صلاح یک مسئله بزرگ برای لیورپول است. این ستاره مصری وارد 1۰ ماه 
پایانی قراردادش با این تیم شده است. لیورپول در پایان پنجره نقل و انتقالات تابستان گذشته، 
پیشنهاد 15۰ میلیون پوندی از تیم الاتحاد عربستان را رد کرد. لیورپول اگر در این پنجره صلاح را 
بفروشد می تواند مبلغ قابل توجهی از فروش او به دســت آورد. با این حال، ساتن معتقد است 
که اسلوت نباید وسوسه شود که صلاح را اکنون بفروشــد، حتی اگر بتواند از پول فروش او برای 
خرید بازیکنان جدید استفاده کند. ساتن گفت: »اگر شما آرنه اسلوت هستید، می خواهید تا حد 
ممکن خوب عمل کنید. شما باید محمد صلاح را نگه دارید زیرا او بهترین بازیکن شماست. شما 
نیازی به پر کردن خزانه های خود ندارید. شما باید نگران بردن بازی ها و تلاش برای ثبت عملکرد 
خوب به عنوان یک مربی در فصل اول باشید. کفش هایی که اسلوت سعی در پر کردن آنها دارد، 
کفش های یورگن کلوپ هستند که پر کردن آنها تقریباً غیرممکن است. او باید صلاح را نگه دارد 

تا شانس موفقیت داشته باشد.«

سقوط آزاد ادامه دار قهرمان سابق اروپا
تیم تحت هدایت انزو مارســکا همچنان با خریدهای میلیون یورویی خود را تقویت می کند اما 
هیچ نشانه ای از تولد دوباره نشــان نمی دهد. به گزارش »ورزش سه«، روزهاست که شبکه های 
اجتماعی مملو از کامنت ها و جوک ها  در مورد چلسی است؛ چلسی با ترکیبی پر از بازیکن )بیش 
از 4۰ نفر( در نوع خود یک مورد عجیب اســت. جالب اینکه تا هفت دروازه بان در لیست چلسی 
حضور دارند. اما حتی با این همه خرید تیمی که در ســال ۲۰۲1 قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شد، 
نتوانسته نشانه هایی از تولد دوباره نشــان دهد، نه با مربی جدید، انزو مارسکا، که تلاش می کند 
فوتبالی تاکتیکی بازی کنــد و نه با بازیکنانی مانند انکونکو، انزو فرناندز یا اســترلینگ. نمایش 
چلسی در بازی دوستانه اخیر مقابل رئال مادرید به خصوص در نیمه اول گواهی بر روزهای اسفبار 
آبی ها بود. آنچه در طول تابستان در ایالات متحده دیده شده، فارغ از هر منطقی است. مجموعه 
بازیکنانی با نقش های متفاوت که جز پیراهن و نشــان چیزی آنها را متحد نمی کند و اینکه یک 
هفته مانده به شروع لیگ برتر، چلسی نتوانســته هوادارانش را راضی کند و این بدترین چیزی 

است که ممکن بود برای چلسی رخ بدهد.

از خرابی چمن نقش جهان و اشتباهات فردی طلایی پوشان گرفته تا قوانین نقل و انتقالاتی دست و پاگیر؛ 

چرا سپاهان در آزمون رقابت با یارانِ سردار  رد شد؟
»گل اول که ما زدیم با کمک زمین بود و  مرضیه غفاریان  
گل هایی که خوردیــم هم بخاطر زمین و 
اشتباهات فردی بود« ژوزه مورایس پس از شکست سپاهان در برابر 
شباب الاهلی برای اشاره به نقش تیمش در این باخت سنگین فقط 
به ذکر همین نکته بسنده کرد. سرمربی طلایی پوشان در این بخش از 
حرف های خود هم بیشــتر روی خطای شاگردانش تأکید داشت که 

البته خرابی چمن نقش جهان را هم در آن دخیل می دانست. 
هیچکس نمی تواند منکر آن شــود که وضعیت نامناسب زمین چمن 
نقش جهان همانطور که مورایس به آن اشــاره کرد، هم روی گل اولی 
که ســپاهانی ها وارد دروازه حریف اماراتی خود کردند تأثیرگذار بود 
و هم روی گلی که ســردار آزمون به پیام نیازمند زد. برای اینکه بر این 
نکته که سپاهان سه شنبه شب به اشتباهات فردی بازیکنانش باخت 
هم صحه بگذارید نیاز نیســت در فوتبال اهل فن باشید. کافی است 
فقط چندبار به تماشای مسابقات این ورزش پرطرفدار نشسته باشید 
تا متوجه شوید که اگر رقیب ســپاهان در پلی آف لیگ نخبگان تیمی 
قوی تر از شــباب بود دروازه این تیم اصفهانی در این بازی بیش از 4 
بار باز می شــد. اما آیا تمام ماجرا به همین دو مورد ختم می شــود؛ 
خرابی چمن و اشتباهات فردی طلایی پوشان؟ آیا خرابی چمن فقط 
گریبانگیر ســربازان مورایس شد و یا اینکه شــاگردان پائولو سوزا به 

بازی روی این زمین چمن عادت داشتند؟!
هرچند ســرمربی ســپاهان هم در این باره با ما هم عقیده اســت؛ با 
این تفاوت که او پس از اتمام این بازی هیچ نقشــی برای خودش به 
عنوان فرمانده این تیم اصفهانی در باخت سپاهان قائل نشد و تمامی 
تقصیرات را متوجه قانونگذاران لیگ برتر ایران کردکه با وضع قوانینی 
چون محدودی بودجه و محدودیت خرید بازیکن دست و پای تیم ها 
را در فصل نقل و انتقالات بسته بودند. مورایس با تأکید بر اینکه اینها 
»توجیه نیســت« معتقد است با این قوانین دســت و پا گیر از سوی 
فدراسیون نشــین ها تیم های ایرانی نمی توانند برای حضور در لیگ 

نخبگان آسیا باقدرت حاضر شوند. 
همه اینها قبول اما این وسط نقش بی ثباتی تیم ها چه روی نیمکت و 
چه در ترکیب بازیکنان در فصول اخیر چه می شود؟ آیا آمد و شد بسیار 
پرتعداد و کوچ مربیان و بازیکنان از این تیــم به تیم دیگر در هر فصل 
نقل و انتقالاتی هم ناشــی از قوانین وضع شده در لیگ ایران است؟ 
چرا سپاهان در بازار تابســتانی دو بال تأثیرگذار تیم خود را به نفع تیم 
استقلال از دست داد تا در بازی با شباب الاهلی برخلاف گذشته در نفوذ 
از جناحین زمین ناکام باشــد؟ هرچند مورایس در کنفرانس خبری 

پس از بازی با کنایه به کوچ این شاگردان خود که آنها را »سوپراستار« 
می نامیدند، تلویحاً علت جدایی این بازیکنان را دریافت پول بیشتر 
در سایر تیم ها دانســت؛ اما آیا این سوپراستارها فقط به همین دلیل 
ســاز جدایی کوک کردند؟ بی اعتقادی مورایس به تأثیر این ستاره ها 
در ترکیب تیمش در این میان هیچ محلی از اعراب نداشــت؟ آیا این 
سرمربی پرتغالی فراموش کرده که در اواخر فصل گذشته چطور پس از 
هربار ناکامی تیمش با اشاره به موقعیت های هدر رفته توسط سپاهان 
ســتاره های خود را با انتقاداتش می نواخت؟ اگــر مورایس به این 
بازیکنان نیاز و اعتقاد داشت چرا سپاهانی ها سعی نکردند هرطور شده 
آنها را در اصفهان ماندگار کنند؟آیا محمد قربانی و محمدجوادحسین 
نژاد دو ستاره جوان و تأثیرگذار سپاهان هم برای دریافت پول بیشتر  
راهی روسیه شــدند؟ اینکه ســپاهان با توجیه درآمدزایی از ترانسفر 
شدن این پدیده های لیگ،  آنها را از دست بدهد و به ازای آنها در نقل 
و انتقالات جوانانی در ســبد خرید خود قراردهد به امید آنکه شاید در 
آینده ای نه چندان دور همچون این دو مهره در ســپاهان رشد کرده و 
به اوج برسند قابل قبول اســت؟ خروج همین چهار مهره تأثیرگذار و 
کلیدی از جمع شاگردان مورایس در کنار کوچ آقای گل سپاهان کافی 
بود تا شاکله این تیم اصفهانی از هم بپاشــد. مهمتر اینکه 7 بازیکن 

جدیدی که در بازار تابســتانی به جمع طلایی پوشــان اضافه شــدند 
میانگین سنی این تیم را به ۲5 سال رساندند آیا با توجه به حضور در 
رقابت های حساس آسیایی بهتر نبود در این بین حداقل یکی دو تا از 
این خریدها از بین ستاره های باتجربه لیگ انتخاب می شد؟ از اینها 
گذشــته هر تیمی با این حجم از تغییرات برای به هماهنگی رسیدن 
بازیکنان خــود نیاز به زمان دارد. بهتر نبود ســپاهان بــا علم به اینکه 
فرصت کمی تا شــروع فصل فوتبالی خود دارد سعی می کرد در بازار 
تابســتانی تمام تلاش خود را صرف حفظ ترکیب قبلی تیمش کند و 
فعالیت نقل و انتقالاتی اش را معطوف به خرید چند بازیکن برای رفع 
نقاط ضعفش در دفاع می کرد. اما نه تنها این اتفاق نیافتاد بلکه ترکیب 
تیم سپاهان آنچنان دستخوش تغییرات شد که فقط پست دروازه این 
تیم اصفهانی ثابت ماند. با همه اینها پربیراه نیست اگر بگوییم خرابی 
چمن و اشــتباهات فردی طلایی پوشــان و حتی وضع قوانین نقل و 
انتقالاتی فدراسیون نشین ها در ایران یک طرف و غیرقابل کتمان؛ اما 
آنچه در بازی با شــباب الاهلی تیر خلاص را به ارتش طلایی اصفهان 
زد و موجب حذف آنها از لیگ نخبگان آسیا شد ناهماهنگی بازیکنان 
این تیم و بی تجربه بودن اکثر آنها برای حضور در میادین بین المللی 

درکنار تعویض های نه چندان مؤثر مورایس در طول بازی بود. 

خبر روز

ساختار دفاعی تیم ربیعی کامل شد 
ساختار دفاعی ذوب آهن کامل شده و آنها بازیکنان باتجربه ای را برای حضور در لیگ بیست و چهارم 
در اختیار دارند، خصوصیات فردی آنها اجازه می دهد که ربیعی سیستم دفاع خطی و سه نفره را در 

لیگ برتر بتواند در زمین مسابقه پیاده کند. 
به گزارش »ورزش سه«، فریبرز گرامی، محمد قریشی و رامتین سلیمان زاده، سه مدافع تخصصی 
و میان ذوب آهن هستند که به این جمع شایان مصلح هم می تواند اضافه شود تا آنها چهار مدافع در 
دسترش داشته باشند، آنها دانیال ایری جوان را هم در اختیار دارند. اضافه شدن رامتین سلیمان زاده 
شاگرد سابق محمد ربیعی به جمع بازیکنان ذوب تجربه خط دفاعی این تیم را بیش از قبل افزایش 
داد و با توجه به اعتماد خاصی که ربیعی به مدافع سابق خود دارد به احتمال زیاد او به ترکیب اصلی 
اضافه شود. سمت چپ و راست ذوب  آهن هم بازیکنان خوبی حضور دارند، چابرادزه گرجستانی 
و قاضی پور بازیکنان شاخصی هستند که فصل گذشته عملکرد خوبی داشتند، البته آریاکیا مدافع 
تکنیکی و ریز نقش این تیم که فصل گذشته با مصدومیت شدید رو به رو شد هم در لیست این تیم 
حضور دارد اما وضعیت نامشخصی دارد. ذوب آهن فصل گذشته به رتبه پنجم لیگ برتر رسید و برای 

حفظ رتبه خود و حتی صعود به رتبه بالاتر کار دشواری خواهد داشت.

تیر دروازه دست از سر این بازیکن برنمی دارد!
مدافع جدیدالورود سپاهان در بازی مقابل شباب الاهلی همانند دیگر نفرات دفاعی این تیم از جمله 

حنانوف، شب خوبی را پشت سر نگذاشت. 
به گزارش »ورزش سه«، هرچند که حزباوی بدشــانس بود که در آخرین دقایق بازی و وقت های 
طلف شده، ضربه سرش با تیر دروازه حریف برخورد کرد و به گل  تبدیل نشد. جالب آنکه حزباوی 
جوان دو سال پیش و زمانی که فولاد با الهلال در یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان ۲۰۲۲ رودررو شده 
بود، دقیقاً یک چنین ضربه سری را روی یک ارسال کرنر به تیر دروازه الهلال زده بود. آن دیدار هم 
در نهایت با برد الهلال به پایان رسید. ضربه ســر حزباوی در آن دیدار نیز در حالی به تیرک خورد که 
بازی هنوز صفر بر صفر دنبال می شد و اگر آن توپ گل شده بود، فولاد به احتمال زیاد راهی دور بعد 
می شد. به نظر می رســد بدشانسی های حزباوی در بازی های آســیایی تمامی ندارد. هرچند این 
مدافع و سپاهان فرصت جبران این نتیجه را در رقابت های ســطح دوم یعنی لیگ قهرمانان آسیا 

خواهند داشت.

میزبانی ایران از قرقیزستان در ورزشگاه فولادشهر
با توجه به کیفیت پایین زمین ورزشگاه نقش جهان، کادر فنی تیم ملی و مسئولان فدراسیون فوتبال 
نظر مثبتی برای برگزاری بازی در این استادیوم ندارند. برهمین اساس طبق اعلام داود رفعتی، دبیر 
ستاد استانداردسازی ورزشگاه ها، استادیوم فولادشهر اکنون گزینه اصلی میزبانی این بازی انتخاب 
شده است. قرار است پس از برگزاری دیدار هفته دوم ذوب آهن مقابل هوادار در تاریخ ۲شهریور، 
این مسابقه در اختیار مسئولان فدراسیون قرار بگیرد تا با آماده ســازی کامل بازی شاگردان امیر 

قلعه نویی مقابل قرقیزها در آن برگزار شود.
با این تفاسیر ، دیدار تیم های فوتبال ســپاهان و چادرملو در هفته اول لیگ برتر در فصل جدید در 
ورزشگاه نقش جهان برگزار می شود. این در حالی است که مدیران باشگاه سپاهان قصد داشتند تا 
مسابقات هفته های ابتدایی تیم خود را در ورزشگاه فولادشهر برگزار کنند که با توجه به میزبانی تیم 
ملی ایران از قرقیزستان در این ورزشگاه، سپاهانی ها باید در ورزشگاه نقش جهان از حریف خود در 
هفته اول لیگ برتر در فصل بیست و چهارم میزبانی کنند. سپاهان سه شنبه شب رو در روی شباب 
الاهلی امارات قرار گرفت که این بازی با پیروزی نماینده امارات به پایان رسید. نکته مهم این بازی 
کیفیت بسیار بد زمین چمن ورزشگاه نقش جهان بود که دیدار تیم های ملی ایران و قرقیزستان در 

مرحله پایانی مقدماتی جام جهانی قرار بود در این ورزشگاه برگزار شود که منتفی شد.

مستطیل سبز

رامین رضاییان جا پای 
بزرگان استقلال می گذارد

رامین رضاییان که در این فصل به اســتقلال 
پیوسته اســت، قرار اســت نقش مهمی در 
سمت راست زمین ایفا کند. همه منتظرند تا 
ببینند رضاییان چه عملکردی از خود نشــان 
می دهد. استقلال همیشــه در پست دفاع 
راست بازیکنان باکیفیتی داشته که در صدر 
آنها، مرحوم منصور پورحیــدری قرار دارد. او 
بازیکنی بود که ســابقه قهرمانی در آســیا را 
در کارنامه خود داشــت و به عنــوان یکی از 
پرافتخارترین بازیکنان و مربیان تاریخ ایران 
شــناخته می شــود. جواد زرینچه، با سابقه 
بیش از 3۰۰ بازی برای اســتقلال و سومین 
رکورددار کاپیتانی این تیــم، یکی از بهترین 
دفاع راســت های تاریخ ایران و آسیا است. 
او از اولین دفاع راست های هجومی فوتبال 
ایران بود که با اســتقلال به عناوین بسیاری 
دست یافت. محمد نوازی که اکنون در کادر 
نکونام نیز حضور دارد، یکی از محبوب ترین 
بازیکنان اســتقلال در ســال های گذشــته 
است. او شگرد خاصی در ارسال های رابونا و 
سانترهای بلند داشت. خسرو حیدری یکی 
از برجسته ترین دفاع راست های ایران است 
که بیشــترین پاس گل را در تیم استقلال به 
ثبت رسانده است. تو سر توپ ها و سانترهای 
دقیق او از ویژگی های منحصر به فردش بود 
که در ذهن طرفداران اســتقلال باقی مانده 
اســت. وریا غفوری کاپیتانی بود که پس از 
9 ســال جام قهرمانی لیگ برتر را بالای سر 
برد. شماره ۲1 استقلال در دوران اوجش در 
این تیم همه کاره بود؛ در مجموع ۲۶ گل و ۲5 
پاس گل به ثبت رساند که آماری عالی برای 

کاپیتان محبوب سابق آبی هاست.
در فصل آینده، رامین رضاییان، ستاره سابق 
سپاهان و پرسپولیس با سابقه گلزنی در جام 
جهانی، یکی از نقاط قوت ترکیب اســتقلال 
خواهد بود. رامیــن با آمــار خیره کننده 14 
گل و 13 پاس گل به اســتقلال آمــد. البته 
قابلیت های هجومی او بیشتر از دفاعی اش 
است و همین مسئله نگرانی هایی برای آبی ها 

ایجاد کرده است.

فوتبال جهان

عکس خبر

 حادثه در نیمه نهایی 
مسابقه 5000 متر

در رقابت هــای 5۰۰۰ متر بازی های 
چندیــن تعــادل  لمپیــک،   ا

 شــرکت کننــده بــر هــم خــورد. 
جورج میلز بریتانیایی، مایک فوپن 
لــو نماینده  هلندی، دومینیک لوبا
تیم پناهندگان و تیری ندیکومونایو 
اســپانیایی در این بخش به فینال 

راه یافتند.

دختر تکواندوکار ایــران در المپیــک ۲۰۲4 بعد از 
کسب مدال برنز وزن منهای 49 کیلوگرم روی سکو 
و زمانی که مــدال را به گردن انداخــت؛ برای چند 
ثانیه مدالش را به دســت گرفت و نگاهش کرد.  به 
گزارش »مهر«، مبینا نعمت زاده درباره حس اش در 
آن لحظه گفت: »وقتی مدال را به گردنم انداختند، 
نگاهش می کردم؛ چراکه در همان چند ثانیه تمام 
سختی که کشیده بودم، از جلوی چشمانم رد شد. 
به ســکوی کنارم نگاه کردم؛ جایی کــه تکواندوکار 
تایلندی ایســتاده بود. برای یک لحظه حســرت 
خوردم اما همانجا به خودم قول دادم همین مسیر 
را ادامه دهم و چهار سال بعد مدال خوشرنگ طلا را 

به دست بیاورم. حسرت طلای این بازی ها به دلم 
ماند؛ اما من آدمی هستم که جبران می کنم و همه 
تلاشم را انجام می دهم.« وی با اشاره به حریفانی 
که پشت سر گذاشته، گفت: »تکواندوکار اسپانیایی 
سخت ترین حریفم بود و وقتی او را بردم، فکر کردم 
که به فینال می رســم. البته می توانســتم حریف 
چینی را هم شکســت دهم اما در رانــد دوم، فکر 
می کنم که داور اشــتباه کرد. البتــه الان دیگر مهم 
نیست. شاید قسمتم این بوده که در این دوره و حالا 
که 1۸ ســاله ام مدال برنز بگیرم و در دوره بعد برای 

طلا بجنگم.«
نعمت زاده که دومین مدال تاریخ ورزش زنان ایران 

در ادوار المپیک را به دســت آورده، گفت: »من به 
تمام توانایی هایی خودم باور قلبــی دارم و در تک 
تک لحظاتی که تمریــن می کــردم، هدفم مدال 
طلای المپیک بود. من با 1۸ ســال ســن در گرند 
پری که ســطح خیلی بالایی دارد، توانستم مدال با 
ارزشی بگیرم و می دانستم که اینجا هم حرف برای 

گفتن دارم.« 

دختر تکواندوکار ایران در المپیک ۲۰۲4:

به خودم قول دادم ۴ سال بعد طلا بگیرم

شنبه  ۲0 مرداد ۱۴0۳ / 5 صفر ۱۴۴۶ / ۱0 آگوست  ۲0۲۴ / شماره ۴۱50



قاسمزاده:

اصفهان به خط ریلی در شرق نیاز دارد
شهرداراصفهانگفت:درمحدودهشرقعلاوهبرنمایشگاهبینالمللی،شهررؤیاهاوفرودگاهنیز
قرارگرفتهاســت،بههمینجهتاینارزشراداردکهدردرازمدتبــهفکرایجادیکخطریلی

حومهایبرایشــرقاصفهانباشــیم
تانقاطاستراتژیکشــهررابهیکدیگر

متصلکند.
بهگزارش»ایمنا«،علیقاســمزادهدر
حاشیهبازدیدازسیزدهمیننمایشگاه
جامــعمدیریــتشــهریوهفتمین
نمایشگاهتخصصیحملونقلعمومی
وترانزیــتاصفهانباحضــوردرغرفه
خبرگزاری»ایمنا«اظهــارکرد:بعضی
مسائلقدیمیدرشــهراصفهانوجود

داردکهآنهارابااســتفادهازراهحلهایقدیمیحلمیکنیم،امااینراهحلهاهزینهسنگینو
بهرهوریپایینیبرایمادارد.ویبابیاناینکهیکسریمسائلجدیدوجودداردکهبهاقتضای
زمانباآنهامواجهمیشــویم،افزود:مســائلقدیمیوجدید،خوراکشرکتهایدانشبنیان
است؛بنابرایندانشبنیانهابایدبهکمکمدیریتشهریبیایندومسائلراحلکنند،البتهنهتنها

مسائلجدید،حتیمسائلوراهحلهایقدیمینیزقابلتجدیدنظراست.
شهرداراصفهانادامهداد:تادیروزشهررابهشیوهایتمیزمیکردیم،امادرحالحاضرمیتوانیم
ازتکنولوژیهایجدیداســتفادهکنیم،بهعنوانمثالمیتوانیمفضایسبزشهرراباروشهای

جدیدبراینگهداریبهتروباصرفهجوییبیشتردرمنابعنگهداریکنیم.
قاسمزادهبابیاناینکهدرچنیننمایشگاههاییمدیرانشهریوشرکتهایدانشبنیانیکدیگر
راپیدامیکنند،گفت:دراینآشنایی،نیازهابیانمیشودوشرکتهایدانشبنیانمحصولات
خودراارائهمیدهند؛بنابراین،میتوانگفتایننمایشــگاههامحلارتباط،آشــنایی،قراردادو

حلمسائلشهروصنعتاست.
ویبااشارهبهاینکهبرایآگاهیمردمنسبتبهبرگزارینمایشگاههادرسطحشهراطلاعرسانی
انجاممیشود،امابایدامکانرفتوآمدمردمبهنمایشــگاهرانیزفراهمکنیمکهدراینراستادر
حالحاضربهصورتمحدودتاکســیپیشبینیشدهاســت،اماراهحلبلندمدت،ایجادخط
ریلیاســتکهشــرقاصفهانرابههموصلکند،ادامهداد:درمحدودهشرقعلاوهبرنمایشگاه
بینالمللی،شــهررؤیاهاوفرودگاهنیزقرارگرفتهاســت،بههمیندلیلاینارزشراداردکهدر
درازمدتبهفکرایجادیکخطریلیحومهایبرایشــرقاصفهانباشــیمتانقاطاستراتژیک

شهررابههممتصلکند.
شهرداراصفهانخاطرنشانکرد:بهعنوانراهحلمیانمدتپیگیرهستیمتاخطوطاتوبوسدر
اینمحورراهاندازیشــودکهامیدوارمباخریداتوبوسهایجدیدبتوانیماینمحورراپوشش
دهیم.قاسمزادهبابیاناینکهبهتازگیهرهفتهیکباردرشهرافتتاحیهیکپروژهبرگزارمیشود،
درحالیکهقبلًادوهفتهیکبارایناقدامانجاممیشــد،گفت:درحالحاضرتمرکزشهرداری
برایکاهشآلایندگیاســت؛بنابراین،اقداماتیراانجاممیدهیمتابهسهمخودمان،دربهبود

آبوهوایشهرمؤثرباشیم.
ویخاطرنشانکرد:تاپایانسالجاریبخشزیادیازرینگپسابشهراصفهانقابلافتتاح

استواینکلانشهردارایدوشبکهآبشربوپسابخواهدشد.
شــهرداراصفهانادامهداد:تصفیهخانههاومخازنهنگامیکهکنارهــمبهعنوانیکمجموعه
افتتاحشود،حالشهروفضایســبزآنخوبمیشــود،ازاینروبهطورجدرویاینشبکهکه

نجاتهواوفضایسبزشهررابههمراهدارد،کارمیکنیم.

گرمازدگی حیوانات باغ وحش صُفه در تابستان سوزان اصفهان

بی صدا می سوزند!

تابستانامسالگرمادرشهراصفهانهرروزرکوردمیزندو
دمادرگرمترینســاعاتروزگاهیاز۴۲درجهسلسیوس
میگذردوچونبینخنکترینوگرمترینساعاتتفاوتدماییچندانی

وجودنداردگرمایسوزاندرطولشبانهروزاحساسمیشود.
بهگزارش»مهر«؛هوایشهراصفهاناینروزهابهقدریگرموآلودهاست
کهدولتترجیحداداداراترابرایحفظســلامتافرادوکاهشمصرف
انرژیتعطیلکندیاســاعاتکاریراتغییردهد.همچنینبهشهروندان
توصیهکردهاستکهبرایجلوگیریازگرمازدگیوتبعاتناشیازآلودگی
هواوتابشاشعهفرابنفشدستکمبینساعات۱۱صبحتا۱۷عصرازتردد

وفعالیتدرفضایبازپرهیزکنند.
دراینگرمایبیسابقهاصفهان،دنیایحیواناتامامتفاوتاست،آنهم
حیواناتیکهازبدِماجرابهدلایلمختلفاسیرقفسشدهاندوراهفراریاز
فشارگرماندارند.اینروزهاحیواناتباغوحشصفهاصفهاندرتابستان
سوزانازگرمازدگیرنجمیبرند.ازسلطانجنگلکهبیرمقخودرادرشاخ
وبرگپونهمیپیچدتاتبوحرارتجانشرافروبنشاندتاگربهجنگلی
کهازشدتگرمابیهوششدهتامیمونهاییکهازفشارگرمامدامدرگیر
میشوند،بیقراریسگشکاریونحیفشدنواسهالگرگخاکستری
باغوحش،آثاریازگرمازدگیدراینحیواناتمشــاهدهمیشود.بنابه
آماریکهطیســالهایاخیرازشــمارگونههایحیاتوحشاینباغ

وحشبارهااعلامشــده۳۱۰حیواناز۳۰گونهمختلفدراینمجموعه
نگهداریمیشــوند.امااینآمارباتوجهبــهزادوولدوهمچنینمرگو
میرحیواناتباغوحشصفهوشمارحیواناتیکهبهدلایلکشفقاچاق
یازندهگیریوشکاروآســیبدیدگیبهاینمجموعهمنتقلمیشوند
میتواندمتغیرباشد.حیواناتیازجملهشیرآفریقایی،چهارقلادهخرس
قهوهای،کروکودیلنیل)مصری(،گوزنزردوقرمزاروپایی،کلوبز،قوچو
میش،آهو،گراز،سگهاسکی،کفتار،گرگخاکستری،گرگسفید،گربه
جنگلی،شتر،اســبپونی،میمونآفریقاییوپرندگانیچونطاووس،
عقاب،شاهین،سنجابوخرگوشدرباغوحشصفهنگهداریمیشوند
درحالیکهاینمجموعهبراینگهداریبرخــیگونههایغیربومیکهبا
اقلیمگرموخشکاصفهانســازگاریندارند،زیستگاهمناسبینیست.
خبرنگار»مهر«ساعت۱۵روزچهارشنبههفدهممردادماه،بازدیدیسرزده
ازباغوحشصفهداشت.علیرغماینکهدرهایاینمجموعهازساعت8
صبحتا۱8عصرهرروزبهرویبازدیدکنندگانبازاستدردمای۴۴درجه
سلسیوساصفهان،دراینباغوحشهیچبازدیدکنندهایدیدهنمیشد
وکارگرانباغوحشدرحالاستراحتبودند.علیرغماینکهباغوحش
صفهدردامنهپارککوهستانیبههمیننامبناشدهتاازگزندآلودگیهای
شــهریدوربمانداماحیواناتاینمجموعهاینروزهایداغزیرتابش

مستقیمخورشید،گرمازدهوبیتابشدهاند.

درقفسسگهایهاسکیکهطبیعتشانبایخوسرماسازگاراستوبه
دلیلخزگرمآنها،درماههایگرمتابستانبایدمراقبتبیشتریانجامشود
تاهاسکیخنکبماند،تنهایکپنکهدرقسمتبالایقفسنصبشدهو
یکحوضچهباآبیکهمشخصنیستازچهزمانیماندهوگرمشدهاست،
دیدهمیشود.میمونهابانژادهایمختلفدریکقفسزندگیمیکنند
وازشدتگرمابدشاننمیآیدکهباهمدیگردرگیرشوندبهطوریکهقفس
دوقلادهمیموننرازسایرمیمونهاجداشدهاست.اسبهایپونیوکل
وبزوآهوهادرحالتغذیههستند.قوچاصفهاندردامنهکوهستاندرحال
آفتابگرفتناست.گرازباغوحشصفهکهاینروزهانحیفترشده،در
گرمایشدیدبیرمقزیرسایهدرحالاستراحتاستامابهسختینفس
میکشــد.دربرخیقفسهاازجملهقفساینگرازپنکهبالایفنسو
حصارهاجانماییشدهوبادگرمراجابهجامیکند.ساعت۱۶و۳۰دقیقه،
کارگرانباغوحششیرهایبیرمقشــدهوگرمازدهراباپاشیدنآب،به
جابهجاییدرقفستحریکمیکنندوسلطانجنگلکهخودرادرشاخو
برگهایپونهپیچیدهتاحرارتجانشرافرونشاند،بهخودتکانیمیدهد
وازجایبرمیخیزدتادرتنگنایقفسکمیراهبرود.جمعیتشیرهای
آفریقاییباغوحشصفه،بهدلیلزادوولدطیدوســالاخیرافزایش
داشتهاست،بهطوریکهاکنونســهقلادهشیرنروچهارقلادهشیرماده
درقفسبیرونیباغوحشدیدهمیشــوندواحتمالًاتعدادیهمداخل
قفسهاییباشندکهدرانظارعمومنیست.شیرهایجوانباسهشیرپیر
باغوحشتفکیکشدندوچهارقلادهشیرجواندرقفسیجداازپدرومادر

خودنگهداریمیشوند.
ســنجابهابراثرگرمازدگیدرقفسشیشــهایبیحالشدهاند.این
قفسهایشیشهایتهویهمناسبیندارد.تعدادزیادیخوکچههندیدر
قفسیشیشــهایوبدونتهویهمناسبنگهداریمیشوندودرمحیطی
متعفنازظرفآبیبســیارکثیفمینوشــند.بهنظرمیرســدتعدادی
ازخوکچههایهندیوهمســتردراینفضایبســتهوآلودهتلفشده
باشند.ازنشانههایگرمازدگیسنجاب،خرگوشوهمستربزاقاطراف
دهان،لمیدنآرامدرکفبســترولرزشاست.همچنینمحلنگهداری
خرگوشهاگرموآلودهاست.کارگرانباغوحشبرایخنکشدنپرندگان
بهآنانهندوانهمیدهند.خرسقهوهایباغوحشکهکارهمیشگیاش
درتنگایقفس،چرخیدنبهدورحوضچهایاستکهازآنآبمینوشد.
بایدتوجهداشتکهدمایبدنهرحیوانوتحملگرماییآنهاباگونهحیوان
دیگرمتفاوتاستوبرایمثالپرندگانوخزندگانبهنسبتجوندگانو
خرگوشگرمایبیشتریرامیتوانندتحملکنند.فرقینمیکندکهحیوان
مووخزداشتهباشدیاپریافلس!هرحیوانییکدمایطبیعیداردکه
نبایدازآنبالاتربرودزیراحساسیتهایگونههایحیاتوحشبهگرما
نیزمتفاوتاستوبراینگهداریدرباغوحشدرمناطقیمثلاصفهانبا

اقلیمگرموخشکبهاتخاذتمهیداتگوناگوننیازدارد.
باغوحشاصفهانسال۱۳۹۰درپارککوهســتانیصفهواقعدرجنوب
غرباینکلانشهراحداثشدوسال۱۳۹۴ازسازمانمحیطزیستکشور

مجوزرسمیدریافتکرد.

مدیرکلاموراجرایــیمعاونتحملونقلوترافیک
شهرداریاصفهانگفت:بهزودیامکانتهیهبلیت
اتوبوسدرسامانهاصروفراهممیشودتاشهروندان
بلیتخودرابهصورتالکترونیکتهیهکنندوپرداخت
آنراباکیوآرکدانجامدهند؛باایناقدامدیگرنیازی
بهکارتبانکینیست،زیرامیتوانندبانزدیککردن
موبایلخودبهدستگاهپذیرندهاتوبوس،هزینهبلیت
راپرداختکنند.حمیدآقاییدرگفتوگوبا»ایمنا«
بابیاناینکهحدودیکســالازراهاندازیســامانه

اصرومیگذرد،اظهارکرد:براساساطلاعاتموجود
۴۰درصدافرادیکهدرشــهراصفهانازاتوبوسها
استفادهمیکنند،ازسامانهاصرواطلاعدارندوروزانه
ازآناســتفادهمیکنند.ویافزود:ســامانهاصرو
امکاناتمختلفیهمچونمســیریابی،مشــاهده
خطوطمختلفومشخصکردنزمانسفرازمبدأ
تامقصدرادراختیارشهروندانقرارمیدهد.آقایی
ادامهداد:امروزهســرعتبرایشــهروندانبسیار
مهماست،بههمیندلیلســامانهاصروامکاناتی

رافراهمکردهاستتاشــهروندانازساعاتحرکت
اتوبوسهامطلعشوندوبدینترتیب،آنهامیتوانند
زمانخودرابهگونهایتنظیمکنندکه۵دقیقهقبلاز
حرکتاتوبوسدرایستگاهحاضرشوندتاوقتشان
هدرنرود.ویبااشارهبهگلایهمردمکهزمانزیادی
رادرایستگاههایاتوبوسســپریمیکنند،گفت:
استقبالازسامانهاصروکمتراز۵۰درصدبودهاست
کهاینموضوعنشــانمیدهدبرخیشهروندانبه
اینسامانهدسترسینداشتهوازآناطلاعیندارند.

مدیرکلاموراجراییمعاونتحملونقلوترافیکشهرداریاصفهانخبرداد

خرید بلیت الکترونیکی اتوبوس قابلیت جدید »اصرو« در آینده نزدیک

معاونبرنامهریزیوهماهنگیامورشهرداریهایمجمعشهردارانکلانشهرهای
ایران:

اساسنامه اتحادیه شهرداری های کشور تا  ۲ هفته آینده برای 
دولت ارسال می شود

معاونبرنامهریزیوهماهنگیامورشــهرداریهایمجمعشهردارانکلانشــهرهایایرانگفت:بر
اساسقانونبرنامههفتمتوسعه،اساسنامهاتحادیهشهرداریهایکشــوردرحالتنظیماستوتا
دوهفتهآیندهبرایدولتارسالمیشــود.محمدرضابیضاویدرچهلوسومیننشستکمیسیون
محیطزیستوخدماتشــهریمجمعشــهردارانکلانشــهرهایایرانکهدرحاشیهسیزدهمین
نمایشگاهجامعمدیریتشهریدراصفهانبرگزارشد،اظهارکرد:مجمعشهردارانکلانشهرهایایران
وکمیسیونهایوابستهبهمجمعبهکمکدولتنیازدارندتابتوانندمباحثقانونیراازطریقسازمان
حلکنند.ویافزود:وروددیوانمحاسباتراتنهادربحثاوراقمشارکتکهدولت۵۰درصدسهمراباید
پرداختکند،قبولمیکنیم،زیرانگاهمادرمجمعشهردارانکلانشهرهایایرانودولتایناستکه
دخالتدیوانمحاسباتبهدلیلمجوزیافهرستبهاپذیرفتهنیست.معاونبرنامهریزیوهماهنگی
امورشهرداریهایمجمعشهردارانکلانشــهرهایایرانتصریحکرد:براساسقانونبرنامههفتم
توسعه،اساسنامهاتحادیهشهرداریهایکشوردرحالتنظیماستوتادوهفتهآیندهبرایدولتارسال
میشود،بنابراین،چنانچهموضوعاتیدرحوزهخدماتشهریمدنظراستتابهایناساسنامهبایدهرچه

سریعترمطرحشودتامباحثقدرتمندترپیشرود.

رئیسادارهخدماتشهریمنطقه۶شهرداریاصفهان:

 بیش از یک میلیون مترمربع از معابر منطقه ۶ اصفهان 
مکانیزه نظافت می شود

رئیسادارهمحیطزیستوخدماتشهریمنطقه۶شهرداریاصفهانبااشارهبهسرانهنظافتاین
منطقهبهمساحتسهمیلیونو8۰۰هزارمترمربعگفت:نظافتحدودیکمیلیونو۲۰۰هزارمترمربع

دراینمنطقهبهطورمکانیزهانجاممیشود.
مجیدافشاردرگفتوگوبا»ایمنا«بااشارهبهفعالیتهاوخدماتادارهمحیطزیستوخدماتشهری
منطقه۶شــهرداریاصفهاناظهارکرد:هرکارگردراینمنطقهحــدود۱۵هزارمترمربعنظافتانجام
میدهدکهحدود۵۰۰۰مترمربعازآنمربوطبهنظافتخیابانهایاصلیو۱۰هزارمترمربعمربوطبه
نظافتخیابانهایفرعیمیشــود.رئیسادارهمحیطزیستوخدماتشهریمنطقه۶شهرداری
اصفهانتصریحکرد:تعداد۱۷8کارگربراینظافتوجمعآوریپسماندبهفعالیتدراینمنطقهمشغول
هستندوحدود۷۴تنزبالهطیشبانهروزدرآنجمعآوریمیشود.افشارافزود:منطقه۶شهرداری
اصفهاندارای۹دستگاهپرسحملزبالهودودستگاهپیشرویحملزبالهکهزبالههایمعابرراپس
ازجمعآوریشبانهبارگیریمیکنند.ویخاطرنشــانکرد:ششدستگاهخاورنیزعلاوهبرزبالههای
شهری،ضایعاتمنطقهرابارگیریمیکنند.رئیسادارهمحیطزیســتوخدماتشهریمنطقه۶
شهرداریاصفهانگفت:اینمنطقهدارایچهارنیرویکارشناسپسماند،یکنفرنیرویآموزشبرای
آموزشنحوهدریافتپسماندازدرِمنازل،برچســبزنیبهزبالههایخارجازنوبتوشناساییافراد
متخلفدراینحوزه،یککارشناسحقوقیوکارشناســیدرحوزهزندهگیریسگهایبلاصاحب
است.افشاربیانکرد:زندهگیریسگهایبدونصاحبدرشهرکشهیدکشوری،همچنیندرمحلاتی
همچونردان،فیزادانودنارتبهطورروزانهانجاموبهمحلنگهداریاینســگهاسپردهمیشود.
ویبابیاناینکهسرانهفضایسبزمنطقه۶شهرداریاصفهانباتوجهبهمیزانترددوجمعیتآنکم
است،گفت:اینسرانهبهدلیلخشکشدنچاههایآبوبحرانکمآبیتوسعهنیافتهواینموضوع
رابامشکلمواجهکردهاست.رئیسادارهمحیطزیستوخدماتشهریمنطقه۶شهرداریاصفهان
بااشارهبهپروژههایزیباسازیدراینمنطقهگفت:یکیازمهمترینپروژههادیوارنگارهبزرگراهشهید

همتاستکههماکنوندرحالاجرابودهوتاکنون۳۰درصدپیشرفتداشتهاست.

با مسئولان

خبر روزاخبار

رئیسکمیسیونمحیطزیست
مجمعشهردارانکلانشهرهایایران

مطرحکرد

حل مسائل مشترک 
کلان شهرها در سایه همدلی
رئیسکمیســیونمحیطزیستوخدمات
شهریمجمعشهردارانکلانشهرهایایران
گفت:برگزارینشستهایمجمعشهرداران
کلانشهرهافرصتخوبیبرایحلمسائل
مشترککلانشــهرهادرسایههمدلیاست
وهرچهدراینجلســاتمســئولانحضور
فعالتریداشتهباشند،مباحثکارشناسیتر
دنبالمیشودوخروجیهایمناسبیدرپی

خواهدداشت.
بــهگــزارش»ایمنــا«،مهــدییعقوبیدر
چهلوســومیننشستکمیســیونمحیط
زیستوخدماتشــهریمجمعشهرداران
کلانشهرهایایرانکهدرحاشیهسیزدهمین
نمایشگاهجامعمدیریتشهریدراصفهان
برگزارشد،اظهارکرد:شهرداریمشهدباوجود
اینکــهدرماهصفــرنیزهمچونمــاهمحرم
پذیرایخیلعظیمزائرانازسراســرکشور
است،درشهرنجفاشــرفنیزخادمزائران
اربعینحســینیاســت.ویافزود:درحال
حاضرتمامشهرهاتحتتأثیرشرایطاقلیمیو
معضلکمآبیقرارگرفتهاندوگونههایگیاهی
آنهادرگیرشرایطسختشدهاست،بهطوری
کهشــرکتآبوفاضلابکلانشــهرمشهد
تأکیدکردهاستچاههایفضایسبزخودرا
دراختیاراینشرکتقراردهد.معاونمحیط
زیستوخدماتشهریشهرداریمشهدو
رئیسکمیســیونمحیطزیستوخدمات
شهریمجمعشهردارانکلانشهرهایایران
گفت:هفتهآیندهمشــهدمیزبــانمدیران
عاملسازمانهایپســماندکلانشهرهای
کشورخواهدبودتامشــکلاتاینحوزهدر
کلانشــهرهابررسیشــود،همچنینهفته
آیندهنشســتمدیرانعاملســازمانهای
آتشنشانیکشوربهمیزبانیاصفهانبرگزار
میشود.ویادامهداد:معاونتهایخدمات
شهریدرشهرداریهایکشوربازواناجرایی

مدیریتشهریهستند.

نایبرئیسشورایاسلامیشهراصفهانگفت:»فهرستبها«مبحثکاملًادرستیاست،زیراهرکاریدرآغازنیازبهآنداردکهبهصورتآزمایشیانجامشودتابتواند
مسیررشدوبالندگیراطیکندوهمهبایدکمککنیمکهایناتفاقبیفتد؛دراینراستامباحثحقوقیوقانونیموضوعفهرستبهاموردتوجهاست،امااجازهدهیدشهرداری
نهادعمومیمستقلباقیبماند.سیدامیرسامعدرچهلوسومیننشستکمیسیونمحیطزیستوخدماتشهریمجمعشهردارانکلانشهرهایایرانکهدرحاشیه
سیزدهمیننمایشگاهجامعمدیریتشهریدراصفهانبرگزارشد،بااشارهبهتهیهفهرستبهایمدیریتپسماند،اظهارکرد:تهیهفهرستبهاآرزویدیرینهشهرداریها
بودهاست،زیرادرنظافت،رفتوروبمعابر،فضایسبز،برونسپاریتجهیزات،برونسپاریخدماتآتشنشانیوخدماتشهریهرچهکارهاراباجداولموضوعیبر
اساسحجمکاروبانگاهدوطرفهداشتهباشیم،اموربهترانجاممیشود.ویبااشارهبهاهمیتکارپیمانکارانافزود:پیمانکارانشرکایکاریشهرداریهستندوحقوقآنها
بایدبهطورکاملرعایتشود.نایبرئیسشورایاسلامیشهراصفهانادامهداد:.سامعتأکیدکرد:هرچهنگاهدولتیرابهشهرداریهاواردکنیم،انعطافشهرداریهادر
حوزهتصمیمگیریتحتالشعاعقرارمیگیرد.ویبابیاناینکهشهرداریهابرنامهوبودجهخودرابارعایتقواعدونظمتنظیمونهاییمیکنندوبههمیندلیلموفقیت
شهرداریهارانسبتبهسایردستگاههاشاهدهستیم،گفت:یکیازارکانشهرداریقدرتتصمیمگیریوانعطافاست،اماهرچهفرایندهادولتیشود،مزیتهاسلب
میشود.نایبرئیسشورایاسلامیشهراصفهاناظهارکرد:شورایاسلامیشهرهاهرسالهحسابرسبهکارمیگیرندتاباقواعد،شهرداریوسازمانهاراحسابرسیو
گزارشآنرابهشورایاسلامیشهرارائهدهد،امادرحالحاضردیوانمحاسباتدائمدرصدداستبهحسابرسیشهرداریهاورودشود.سامعتصریحکرد:موضوعدیگر
نظامتصمیمگیریدرقراردادهایخدماتشهریاست؛نظامکارآمدبایدفهرستبهاداشتهباشدتاکارهاباقاعدهانجامشود،امادرفضایفعلیورودبهاینبحثاستقلال

وقدرتشهرداریها،همچنینتعادلمیزانکیفیتونظارترابههممیریزدوصلاحنیستانجامشود.

اجازه دهید شهرداری نهاد عمومی مستقل باقی بماند

 اعزام خادمان 
شهرداری اصفهان به 

کربلا
خادمــانشــهرداریاصفهاندر
اربعینحســینیبهمنظــورارائه
خدمتبهزائرانکربــلاعازمعراق

شدند.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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عباس حیال لکن، مدیرعامل شــرکت آهن و فولاد بصره عراق که روز شــنبه 
ششم مردادماه به همراه جمعی از مدیران و کارشناسان این شرکت از فولاد 
مبارکه بازید می کرد، در مصاحبه با خبرنگار فولاد گفت: امروز از قسمت های 
مختلف فولاد مبارکه بازدید کردم و متوجه شــدم تکنولوژی پیشرفته ای در 

فرایند تولید محصول این کارخانه به کار می رود.
وی با بیان اینکه شــرکت آهن و فولاد بصره عراق، فعالیــت خود را به تازگی 
آغاز کرده و به زودی رســماً افتتاح خواهد شــد، گفت: این مجموعه در حوزه 
آموزش های تخصصیِ نیروی انسانی نیازمند همکاری های مشترک با شرکت 

فولاد مبارکه است.
بنابر اظهارات مدیرعامل شــرکت آهن و فولاد بصره عراق، شــیوه تولید آهن 
اســفنجی، تبدیل و بازیافت قراضه های فولادی، عملکــرد کوره های قوس 
الکتریکی، شــیوه های خنک ســازی ورق های فولادی، ایجاد فضای سبز و 
به کارگیری راهکارهای محافظت از محیط زیســت در فــولاد مبارکه، الگوی 

مناسبی برای آنها در کشور عراق خواهد بود.
حیال لکن ابراز امیدواری کرد در آینده ای بسیار نزدیک، سطح همکاری های 

مشترک میان کشورهای ایران و عراق در زمینه تولید فولاد ارتقا یابد.

رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان دو روز متوالی با حضور در مجتمع 
فرهنگی مطبوعاتی شهر اصفهان و همچنین دفاتر اهالی رسانه در سطح شهر، با 

تعداد زیادی از اهالی خبر و رسانه دیدار و گفتگو کرد. 
محمد جواد برمکــی در دیدار با حجت الاســام میثم ریاحــی، مدیر مجتمع 
فرهنگی- مطبوعاتی اصفهان ضمن استماع اهم فعالیت های صورت گرفته در 
این مجموعه و تقدیر از مدیریت آن گفت: حضور رسانه های مهم استان تحت 
یک مجموعه واحد قطعاً سرآغاز رقم خوردن اتفاقات بسیار مهم و شایسته ای 
خواهد بود که ایده ها و برنامه های بدیع اجرا شده، نمونه ای از آثار و برکات این 

وحدت و همگرایی است.
رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان در این دیدارها که روزهای شنبه 
و یکشنبه 13 و 14 مرداد ماه1403 و در آستانه روز خبرنگار صورت گرفت؛ ضمن 
تبریک روز خبرنگار به اصحاب رسانه، نقش رسانه ها در دنیای امروزی را بسیار 

با اهمیت دانست و بر لزوم توجه ویژه به این قشر تأکید کرد.
 گفتنی است؛ در این دیدارها راهکارهای افزایش تعامات مخابرات و رسانه ها و 
استفاده از ظرفیت های فی مابین برای خدمت رسانی به مردم عزیز مورد تحلیل 

و بررسی قرار گرفت.

مرضیه غفاریان مدیرعامل شــرکت ســاخت و نگهــداری آزادراه 
کاشان-نطنز-اصفهان)ســان آرا( بــا بیان اینکه 
دغدغه اصلی این آزادراه افزایش ایمنی سفر با انجام روکش آسفالت و نصب 
جداکننده های ایمنی نیوجرسی اســت، گفت: به فضل خدا در دو سال گذشته 
تحولات خوبی در این زمینه رخ داده که سرمنشأ آنها مطالبه گری رسانه ها بوده 

است. 
سیدحامد مرتضوی در جمع خبرنگارانی از شهرستان های کاشان و اصفهان با 
تأکید بر اینکه در بخش بهسازی آسفالت این آزادراه در پی مطالبه گری مردم و 
رسانه ها با مصوبه وزیر راه نزدیک به 2 ماه است که حدود 1000 میلیارد تومان از 
طریق سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای به استان اصفهان تعلق پیدا کرده 
است، عنوان کرد: 1000 میلیارد تومان دیگر نیز سرمایه گذار پروژه، یعنی سازمان 
همیاری شهرداری های استان اصفهان تعهد داده که برای بهبود کیفیت آزادراه 

اصفهان-کاشان نطنز سرمایه گذاری کند. 
وی افزود: اکثر این منابع مالی برای روکش آسفالت هزینه خواهد شد و پس از 
آنکه وضعیت روکش آسفالت آزادراه به بهبود نسبی رسید مقداری از این اعتبار 

برای نصب نیوجرسی صرف خواهد شد.

انعقاد 2 قرارداد با بودجه 200 میلیاردی برای بهسازی آزادراه
مدیرعامل شرکت ساخت و نگهداری آزادراه کاشان-نطنز-اصفهان)سان آرا( 

با اشاره به اینکه از ابتدای ســال دو قرارداد بزرگ با بودجه 200 میلیاردی برای 
آزادراه منعقد شده اســت، گفت: از ســرمایه گذار پروژه برای تخصیص بودجه 
200میلیاردی دیگر نیز مطالبه گری کرده ایم که ان شاءا... تا پایان سال جاری 
این 400 میلیارد بودجه تأمین و تزریق شــود. مرتضوی با بیان اینکه زمانبندی 
بودجه 1000 میلیاردی که سازمان راهداری به این آزادراه اختصاص داده سه ساله 
است که احتمال دارد این زمان به دو سال کاهش یابد، خاطرنشان کرد: بهسازی 
این آزادراه حتی با تزریق هفتصد هشــتصد میلیون تومان ازاین بودجه نیز به 
سطح مطلوب خواهد رسید و با هزینه این اعتبار ان شاءا...  هیچ خرابی در سطح 
آسفالت این آزادراه مشاهده نخواهد شد. وی افزود: در نظر داریم در هر دو حوزه 
روکش آسفالت و نصب نیوجرسی کاری ماندگار انجام دهیم. مرتضوی گفت: 
ان شاءا... با تزریق این اعتبارات، هم از سوی سرمایه گذار و هم از سوی سازمان 
راهداری ما پس از اتمام عملیات بهسازی بســتر این آزادراه و رفع خرابی های 
آن، روکش آسفالت را شــروع خواهیم کرد. وی یادآور شد: البته چون قسمتی 
از انجام عملیات بهسازی در سال گذشته انجام شده ما الان عملیات لایه های 

روکش آسفالت را هم شروع کرده ایم.  
مدیرعامل شرکت ساخت و نگهداری آزادراه کاشان-نطنز-اصفهان)سان آرا( 
با بیان اینکه کل این آزادراه 165 کیلومتر است، گفت: در سطح باند رفت به غیر از 
سه مقطعِ تقریباً دو سه کیلومتری از طول این آزادراه، بسترسازی مابقی مسیر 
به سطح مطلوب رسیده اســت. مرتضوی در ادامه عنوان کرد: پس از آن انجام 

عملیات روکش آسفالت با اولویت نقاط پرتردد و پرحادثه پیگیری خواهدشد. 
وی با ابراز امیدواری نســبت به اینکه با انجام این عملیات عمر مفید آسفالت 
به حدود 10 سال افزایش پیداکند، اظهار کرد: اگرچه عمر مفید آسفالت حدوداً 
10سال است اما آسفالت قســمت هایی از این آزادراه به حدی خوب بوده که با 

اینکه حدوداً 20 سال از عمر آن می گذرد ولی هنوز خم به ابرو نیاورده است. 

بهسازی آسفالت آزادراه کاشان-نطنز-اصفهان در اولویت قراردارد
مدیرعامل شرکت ساخت و نگهداری آزادراه کاشان-نطنز-اصفهان)سان آرا( با 
اشاره به اینکه حدود 25 درصد از این آزادراه، یعنی 40 کیلومتر آن با اولویت نقاط 
پرحادثه ایمن سازی شده اســت، تأکید کرد: در حال حاضر اکثر نقاط پرحادثه 
این آزادراه از نظر نصب نیوجرســی ایمن است و ایمن شدن مابقی آن به منابع 

مالی 1000 میلیارد تومانی نیاز دارد. 
مرتضوی با بیان اینکه در حال حاضر با دســتور مقامات استانی بحث بهسازی 
آســفالت این آزادراه دراولویت  فعالیت های ما قرار دارد، خاطرنشان کرد: در 
بخش راهداری هم در این دو ســال شــاهد تحول بوده ایم و حدود 50 هکتار 
تصرف شده که در این بین 5 هکتار آن برای محوطه راهداری حصارکشی شده 
و ســاختمان های جدید، به روز و با طرح مهندسی احداث شــده که اکثر این 
ساختمان ها به غیر از ســاختمان انبار ما به سطح نما رســیده است. وی ابراز 
امیدواری کرد که تا پایان سال جاری نماسازی این ساختمان ها هم انجام شود 

تا شاهد راهداری مجهز و به روز در این آزادراه باشیم.
مرتضوی در بخشــی دیگر از ســخنان خود با اشــاره به اینکه در یکی دو سال 
 گذشــته تجهیزات آزادراه کاشــان-نظنز-اصفهان نیز به روز شده است، گفت: 
ماشــین آلات فرســوده و قدیمی از طریق روش های مختلفی چون برگزاری 
مزایده و مناقصه واگذار شده و تجهیزات جدید خریداری کرده ایم. وی تأکیدکرد: 
اگر دو دســتگاه نمک پاش به روز و یک دســتگاه گریدر هــم خریداری کنیم 
تجهیزات شرکت سان آرا به حدی از مطلوبیت خواهد رسید که در سطح استان 

نظیر آن در هیچیک از راهداری ها دیده نخواهد شد.

ناترازی بین درآمد و هزینه در آزادراه
مدیرعامل شرکت ســان آرا با تأکید بر اینکه دوربین های کنترل تردد در بحث 
ایمنی سفر خیلی تأثیرگذار اســت و با افزایش این دوربین ها به ایمنی سفر و 
سامت آن کمک خواهد شــد، گفت: در حال حاضر در آزادراه با معضلی به نام 
شوتی مواجه هستیم. راننده این خودروها آزادراه نمی شناسند و قوانین تردد در 
آن را رعایت نمی کنند. شوتی ها با سرعت 180 کیلومتر درساعت ویراژ می دهند 

و لایی می کشند اما کسی که در این بین آسیب می بیند رانندگان سالم آزادراه 
هستند چرا که این شوتی ها معمولًا خودروهای دیگر را درگیر کرده و خودشان 

در صحنه تصادفات حضور ندارند.
مرتضوی اذعان کرد: یکی دیگر از معضات ما در این آزادراه سرقت گاردریل ها، 
عائم، تابلوها و سرسپری هاست و متأسفانه جرائمی که برای این سارقان در 
نظر گرفته می شود بازدارنده نیست. وی تأکید کرد: این در حالی است که این 
سارقان با جان مردم بازی می کند؛ گاهی سرقت یک سرسپری به قیمت دیه 

یک انسان تمام می شود.
مرتضــوی در ادامــه گفــت: در مجموع بــرای بهســازی ایــن آزادراه حدوداً 
50هزارمیلیارد تومان به قیمت روز نیاز است؛ یعنی سالانه حدود 15 درصد این 
مبلغ باید برای بهســازی این آزادراه اختصاص یابد. وی با اشاره به اینکه توازن 
بین درآمد و هزینه در آزادراه وجــود ندارد، توضیح داد: در ســال 96 عوارضی 
 که برای این آزادراه در نظر گرفته شــده و هزینه ای که برای بهسازی آن انجام 
می شده نزدیک به واقعیت بوده است؛ یعنی عوارض 2800 تومان بوده، دلار 3000 
تومان بوده و قیر تنی یک میلیون تومان؛ اما الان عوارض 9000 تومان است، دلار  
60 هزار تومان و قیر تنی 20 میلیون تومان شــده است. وی افزود: یعنی درآمد 
3 برابر شده و هزینه ای که باید برای بهسازی صرف شود 20 برابر. این در حالی 

است که از سال 99 تا 1402 ما افزایش عوارض نداشته ایم. 
»معادن، معادن و معــادن، اکثر تخلفات در آزادراه ها از ســوی معادن صورت 
می پذیرد«؛ مدیرعامل شــرکت ســاخت و نگهداری آزادراه کاشــان-نطنز-
اصفهان)ســان آرا( با بیان این نکتــه، گفت: معادن دو خیانــت بزرگ در حق  
این آزادراه کرده اند؛ یکی اینکه چندین ســال اســت 2 درصد عوارضی که طبق 
قانون باید پرداخــت کنند را پرداخت نکرده اند و دیگر اینکــه با حمل تناژ بالاتر 
 از تناژی که وصول شــده و براســاس آن پول به دولت پرداخت کــرده اند در 

آزادراه تردد می کنند. 
مرتضوی اضافه کرد: متأسفانه خودروهای متعلق به معادن در ساعاتی در آزادراه 
تردد می کنند که به دلیل وجود نداشــتن نظارت، جریمه بــرای آنها صادر نمی 
شود. وی با تأکید بر اینکه حتی اگر این خودروها جریمه هم بشوند، مبلغ آن به 
اندازه ای نیست که بازدارنده باشد، خاطر نشان کرد: اگر حمل و نقل این حجم 
از بار توسط معادن در  آزادراه ها صورت نمی گرفت در حال حاضر ما شاهد حجم 

وسیعی از خرابی ها در این آزادراه نبودیم.
وی همچنین افزود: پرداخت عوارض دو سال اســت که الکترونیکی شده؛ اما 
تقریباً 55درصد این عوارض برای ما وصول می شود و از این 55 درصد هم هر 

سازمانی سهم خودش را برمی دارد و درنهایت سهم زیادی به ما نمی رسد!

مدیرعامل شرکت آهن و فولاد بصره عراق در بازدید از فولاد مبارکه:
در زمینه های مختلف به خصوص حفظ محیط زیست نیازمند همکاری 

شرکت فولاد مبارکه هستیم

دیدار رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان با اهالی رسانه

مدیرعامل شرکت سان آرا خبرداد
ایمن سازی 40 کیلومتر از آزادراه کاشان-نطنز-اصفهان با اولویت نقاط پرحادثه 
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